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Občina Velenje 

Tudi za letošnji praznik novi uspehi 

Slovesno smo proslavili letošnji 
8. oktober — praznik naše občine. 
Vsako leto ga slavimo v spomin na 
napad partizanov na mesto Šoštani 
v noči med 7. in 8. oktobrom leta 
1941. Slavimo ga v spomin in pri-
znanje vsem tistim, ki so nam v 
najtežjih trenutkih pokazali pot in 
način, kako se da z voljo in prepri-
čanjem v boljšo bodočnost upreti 
vsem težavam in oviram na tej po-
ti. 

Kljub težavam, ki pestijo naše 
gospodarstvo, smo tudi letošnji 8. 

oktober proslavili s pomembnimi 
delovnimi uspehi. Nov vodooskr-
bni sistem Ljubija je gotovo naj-
večja pridobitev ob prazniku. V 
prostorih dijaškega doma Centra 
srednjih šol smo dobili nov vrtec, 
za varen prehod iz središča Titove-
ga Velenja do soseske Edvarda 
Kardelja je zelo pomemben nov 
podhod, delavci Ere so izročili 
namenu posodobljeno prodajalno 

Nama, za prebivalce Belih vod je 
nadvse pomembna asfaltirana ces-

ta XIV. divizije. Krajani Konovega 
pa so v nedeljo popoldne na slo-
vesnosti pod geslom ,,10-let kraje-
vne skupnosti, 10-let udarniških 
akcij", sklenili prvi del akcije pri 
napeljavi toplovoda. Pri tem so se 
ponovno izkazali, saj so opravili 
skupaj več kot 70 tisoč prostovolj-
nih ur. V krajevni skupnosti center 
Desni breg pa se bodo to zimo že 
greli ob radiatorjih. 

Osrednja dogodka sta bila ob 
letošnjem občinskem prazniku de-

lovnih ljudi in občanov šaleške 
doline na sam 8. oktober. Najprej 
so se delegati zbrali v skupščinski 
dvorani v Titovem Velenju na 
slavnostnem zasedanju vseh treh 
zborov občinske skupščine. Na 
začetku seje so z enominutnim 
molkom počastili v spomin na to-
variša Franca Leskoška-Luko. 

Slavnostni govor je imel pred-
sednik skupščine občine Janez 
Basle. Obudil je spomine na našo 
revolucionarno preteklost, v na-

daljevanju pa je govor namenil na-
šim sedanjim gospodarskim priza-
devanjem. Izvleček iz njegovega 
govora objavljamo na 2. in 3. stra-
ni. Med zasedanjem je podelil tudi 
letošnji srebrni grb občine Velenje 
Jožetu Aljažu in Kajuhove nagra-
de Nevi in Miletu Trampušu, Aloj-
zu Zavolovšku, Božu Mohorku, 
Tamburaškemu orkestru Svoboda 
Pesje in Kinoklubu Gorenje. Vsem 
zbranim v dvorani kot tudi vsem 
občanom in delovnim ljudem je 
čestital med slavnostno sejo za 

praznik tudi predstavnik pobra-
tenega mesta Pucareva, po konča-
nem zasedanju pa so delegacije 
položile vence k spomeniku one-
mele puške na Titovem trgu in se 
poklonile spominu žrtev fašistične-
ga nasilja. 

Po slavnostnem zasedanju dele-
gatov zborov občinske skupščine je 
bila v Šoštanju svečanost v spomin 
na talce, ki j ih je sovražnik ustre-
lil, da bi se tako maščeval ̂ partiza-
nom, ki so vpadli v mesto Šoštanj. 

Seja delavskega sveta sestavljene organizacije združenega 
dela Gorenje 

Načrti za gospodarjenje, ocena 
stanja 

Prejšnji petek, 7. oktobra je bila 
v Titovem Velenju 3. redna seja 
delavskega sveta sestavljene orga-
nizacije združenega dela Gorenje. 

Predsednik ZKPO Gorenje 
SOZD Herman Rigelnik je uvodo-
ma, med poročanjem o izvajanju 
začasnih ukrepov družbenega var-
stva, med drugim poudaril, da so 
že vidni prvi uspehi prizadevanj za 
izboljšanje položaja Gorenje 
TGO. Proizvodnja se veča iz me-
seca v mesec, septembrska je bila 
rekordna. Pomembno je, da je 
Gorenje odplačalo vse tekoče de-
vizne in dinarske obveznosti. Pri-
pravljeni so predlog poslovne in 
razvojne politike, razvojno pro-
gramske usmeritve sistema Gore-
nje, teze za nadaljnji razvoj 
družbenoekonomskih in samo-
upravnih odnosov ter izhodišča za 
novo organiziranost Gorenja 
SOZD. 
TEKOČA' GOSPODARSKA GI-
BANJA 

Med razpravo o rezultatih leto-
šnjega gospodarjenja, smernicah 
za gospodarjenje do konca leta 
1983 ter o planskih usmeritvah za 
leto 1984 je bilo zlasti še podčrta-
no, da je prednostna naloga vseh 
delovnih organizacij Gorenje ure-
sničitev načrtovanega fizičnega ob-
sega proizvodnje in konvertibilne-
ga izvoza. 

Proizvodnja, dosežena v prvem 
polletju, je zaostajala za načrti. 
Nedoseganje planskih nalog je zla-
sti še vplivalo na založenost doma-
čega tržišča. Sicer ustvarja Gore-
nje v tem trenutku 5,2 % sloven-
skega konvertibilnega izvoza ozi-
roma skoraj 40 % vsega konverti-
bilnega izvoza slovenske elektroin-
dustrije. Vsak zaposleni v sistemu 
Gorenje je v prvem polletju ustva-
ril za 2,685 dolarjev izvoza. Ob več 
kot 40 % povečanju konvertibilne-
ga izvoza, v primerjavi z letom 
1982 se je uvoz celo zmanjšal. Sta-
bilizacijsko obnašanje Gorenja pa 
izpričujejo tudi osebni dohodki, 
katerih rast zaostaja za slovenskim 
povprečjem in^povprečjem sloven-
ske elektroindustrije. 
PRVA PREDVIDEVANJA ZA 
LETO 1984 

Občutna rast" fizičnega obsega 
proizvodnje v Gorenje TGO v 
zadnjih mesecih je dokaz, kaj vse 
je mogoče storiti v prizadevanjih 
za povečanje proizvodnje. Gorenju 
TGO morajo slediti tudi v drugih 
delovnih organizacijah sistema 
Gorenja. Z dodatnimi izmenami, 
odpravo ozkih grl in večjo izkori-
ščenostjo notranjih rezerv ter 
obstoječih zmogljivosti naj bi za-
gotovili od 9 do 10 °7o povečanje 
fizičnega obsega proizvodnje, v 
primerjavi z letom 1983. Takšno 
rast naj bi zagotovili predvsem z 

Srečanje slovenskih pionirjev 

Preprečujmo požare 
V Titovem Velenju bo 15. in 16. 

oktobra srečanje slovenskih 
pionirjev na temo Preprečujmo 
požare. Srečanja se bo udeležilo 
240 pionirjev iz vse Slovenije. To 
bodo mladi gasilci in likovniki. 

Mladi gasilci bodo prikazali 
praktično znanje gasilskih veščin, 
mladi likovniki, pa bodo risali na 
to temo. V nedeljo bo v domu 
kulture ob 10. uri še kviz tek-
movanje. 

Vse ekipe, ki so se prijavile, so 
morale poslati strokovni žiriji pla-
kat in maketo na temo Pre-
prečujmo požare. To ter likovna 
dela, ki jih bodo ustvarili v dveh 
dneh v Titovem Velenju, bodo 
uredili v razstavo, ki si jo bo mo-
goče ogledati na osnovni šoli Mihe 
Pintarja Toleda. Gasilska tek-
movanja pa bodo pred Šolskim 
centrom. 

večjo produktivnostjo dela. Kon-
vertibilni izvoz naj bi bil večji za 
20 %, pri čemer naj bi delovne or: 
ganizacije, ki prodajo na tuje manj 
kot petino izdelkov, izvoz povečale 
od 25 do 35 °7o. Večjo pozornost 
kot doslej bodo v delovnih organi-
zacijah namenili kakovosti izdel-
kov in obvladovanju vseh stro-
škov, za kar bodo izdelali konkret-
ne programe varčevanja. 
AKCIJA ZA POKRIVANJE IZ-
GUB IZ POSLOVANJA V LETU 
1982 

Delegate delavskeea sveta Gore-
nje SOZD so na petkovi seji 
seznanili s potekom akcije združe-
vanja sredstev za pokrivanje izgu-
be temeljnih organizacij združene-
ga dela Gorenje po zaključnem ra-
čunu za leto 1982. Ugotovljeno je 
bilo, da je večina samoupravnih 
organov sprejela samoupravni 
sporazum o združevanju sredstev 
za pokrivanje izgub. To nalogo 
morajo opraviti še v enem od toz-
dov Gorenje Glin Nazarje in v Go-
renje MIV Vranje. 

Veliko pripravljenost za pokriva-
nje izgube Gorenja za leto 1982 pa 
so pokazale tudi delovne organiza-
cije znotraj Gorenjeve reproduk-
cijske verige. 
PROGRAMI ZA ODPRAVO 
SLABOSTI 

Podobno kot pred tem v velenj-
skem delu Gorenja so zdaj tudi v 
vseh drugih delovnih organizacijah 
sistema Gorenje (nalogo bodo v 
teh dneh opravili še v Gorenje 
MIV Vranje) ocenili stanje. Ugo-
tovitve bodo obravnavali in verifi-
cirali samoupravni organi in 
družbenopolitične organizacije v 
posameznih okoljih ter sprejeli 
programe za odpravo slabosti. Tu-
di v delovnih organizacijah Gore-
nja s sedežem zunaj Titovega Vele-
nja so ugotovili vrsto slabosti v 
poslovanju in delu; do podobnih 
ugotovitev so prišli predtem ob 
ocenjevanju stanja v velenjskem 
delu Gorenja. 

Delavski svet sozda Gorenje je na 
zadnji seji imenoval, med drugim, 
tudi predsednike in člane izvršilnih 
organov delavskega sveta, odborov 
za programiranje in razvoj, gospo-
darsko in finančno načrtovanje 
tržišče ter organizacijske in samo-
upravne zadeve. 

KS Šoštanj 

Proslavili tudi krajevni 
praznik 

Zelo slovesno so proslavili svoj 
krajevni praznik tudi krajani 
Šoštanja. Tako so v sredo in če-
trtek v tem kraju pripravili športna 
srečanja, v petek pa je bil ob 17. 
uri koncert godbe na pihala Zarja 
iz Šoštanja pred Domom kulture, 
ob 18. uri pa je bila slavnostna 
seja s kulturnim programom in 
podelitvijo bronastih znakov OF 
ter priznanj in plaket krajevne 
skupnosti. Priznanja in plakete 
krajevne skupnosti so prejeli 
Justina Uranič, za uspešno delo pri 
Rdečem križu, gospodar ribiške 
družine Paka Šoštanj Rudi Mešič, 
za izjemne dosežke, ki jih ta dru-
žina dosega z njegovim sodelova-
njem, v. d. direktor Tovarne usnja 
Šoštanja Aleksander Samobor ter 
poveljnik gasilskega društva Šo-
štanj in mentor šolskega pod-
mladka Alojz Dobnik. Bronasta 
priznanja osvobodilne fronte pa 
so dobili: Tea Podgoršek, Ljud-
mila Lesjak, Zinka Kostanjšek, 
Franc Kranjc, Tone Kolar in ribi-
ška družina Paka Šoštanj. 

Predsedstvo OK 
SZDL Velenje 

Stanovanjska 
problematika 

Poročilo o uresničevanju stališč 
44. seje o stanovanjski politiki 
bodo člani predsedstva občinske 
konference SZDL Velenje na 
petkovi seji najprej namenili po-
zornost. V nadaljevanju petkove 
50. seje pa bodo obravnavali 
problematiko osnovnošolskega 
prostora v občini, spregovorili o 
pripravah na volilno sejo občinske 
konference SZDL in o evidenti 
ranih kandidatih. 

Za praznik smo razširili Kidričevo 
cesto in dobili nov podhod, ki bo 
omogočil varen prehod v novo 
sosesko Edvarda Kardelja 

Osrednja komemorativna sve-
čanost v občini pa je bila ob 
spomeniku talcev v Šoštanju v so-
boto, 8. oktobra. Številnim kraja-
nom in gostom, ki so se poklonili 
spominu na deset žrtev fašističnega 
terorja, ki so bili zaradi napada 
partizanpv na Šoštanj, ustreljeni v 

tem kraju, je spregovoril Matjaž 
Natek. Učenci osnovne šole pa so 
pripravili kulturni program. 

V Šoštanju pa je v Kajuhovem 
domu tozd Gostinstvo ob občin-
skem prazniku pripravil tudi 
zanimivo gobarsko razstavo. 
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Največja pridobitev 
Konvertibilni izvoz smo povečali 

za 49 kar je dobro, pa vendar 
pod načrtovanim. Uvoz dobro 
pokrivamo z izvozom s 125 

Iz govora predsednika skupščine občine Velenje Janeza Basleta 

Poti. kako iz težav, so 

Vodooskrbni sistem Ljubija smo odprli s svečanostjo na Grmovem vrhu 

Vodooskrbni sistem Ljubija 

GOSPODARJENJE 

Načrtovanih ciljev v 8 mesecih 
letošnjega leta v občini Velenje ne 
uresničujemo v celoti zaradi slab-
ših rezultatov v prvih iestih 
mesecih v Gorenju in neustreznih 
cen energije. 

Industrijska proizvodnja je za 
0,5 % pod lanskim nivojem. 
Računamo pa, da bomo zaradi 
uspešne proizvodnje v tretjem 
tromesečju, ki je bilo za 5 — 10 % 
večja, dosegli načrtovano rast 1,2 

Ob zniževanju deleža, namenje-
nega za zadovoljevanje skupnih 
družbenih potreb v družbenem 
proizvodu občine ter ob 
istočasnem večanju potreb na vseh 
področjih družbenih dejavnosti, ki 
so posledica hitrega razvoja 
gospodarstva v preteklih letih, 
prihajamo v obdobje, ko bo po-
trebno v določenih dejavnostih do 
maksimuma selekcionirat i 

gospodarskih organizacij, kar ima 
lahko precejšnje negativne posledi-
ce za bodoči razvoj. 

USMERJENO 1ZOBRAŽEVA-
NIE, ZDRAVSTVENO VAR-
STVO 

V usmerjenem izobraževanju bo 
potrebno z drugačnim delom in 
vrednotenjem znanja čimpreje od-

ugotavljamo določene pozitivne 
premike, ki se kažejo zlasti v zapo-
slovanju pripravnikov, štipendi-
stov ter postopnemu izboljšanju 
izobrazbene strukture zaposlenih. 
Precej več kot smo, pa bi gotovo 
morali narediti na prestrukturira-
nju gospodarstva in to v smeri 
zahtev po bolj strokovnem kadru, 
kot ga združeno delo izkazuje da-
nes. 

programe. 
Dejstvo, da je bilo zagotavljanje 

družbenega standarda pri nas že 
doslej povezano z izjemnimi 
napori in odrekanji vseh zapo-
slenih (to dokazuje že tretji samo-
prispevek, ki ga v občini zbiramo 
za izgradnjo družbene infrastruk-
ture), nas še bolj obvezuje, da 
pridobljeni standard obdržimo, 
oziroma ga dograjujemo predvsem 
v kvalitetnem smislu. Kvaliteta 
dela naj postane tisto primarno 
vodilo, ki mu bodo morali ob 
danih materialnih osnovah slediti 
vsi izvajalci na področju družbenih 
dejavnosti. 

OSNOVNO ŠOLSTVO — OTRO 
ŠKO VARSTVO 

Na področju osnovnega šolstva 
ne moremo več slediti pritiskom po 
izgradnji objektov, sam smo v 
situaciji, da bi morali vsako drugo 
leto zgraditi nov šolski objekt, če 
bi želeli našim otrokom zagotav-
ljati približno enake pogoje šola-
nja in slediti sodobnim zahtevam 
po modernizaciji pouka. 

Z nadgradnjo OS Anton Aškerc, 
ki je bila zaključena v letošnjem 
letu, smo pridobili 8 oddelkov. S 
tem smo kratkoročno rešili pro-
blem izrednega pritiska na osnov-
nošolski prostor v Titovem Vele-
nju. Razreševanje tega v letih 
1984/85 in 1985/86, ko bo priliv v 
šole zdaleč največji, kar smo jih 
sploh kdaj v občini imeli, je ta hip 
sicer še odprto, prepričan pa sem, 
da ga bomo z združenimi močmi in 
enotni uspešno rešili. 

Ce smo že lani ugotavljali, da 
smo v zadnjih sedmih letih zgradili 
8 vrtcev, lahko to leto k temu do-
damo še en vrtec v Kekec v Domu 
učencev, ki s štirimi oddelki rešuje 
vzgojno varstveni problem okoli 
100 otrokom. V prehodnem obdo-
bju gospodarske stabilizacije bomo 
morali poiskati rešitve v družin-
skem varstvu otrok. 

Ko že govorimo o problemih in 
težavah, s katerimi se v naši občini 
srečujemo, ne morem mimo pro-
blematike usmerjenega izobraževa-
nja in potreb po dodatnih — novih 
— usmeritvah. Vedno očitneje je, 
da naše usmerjeno izobraževanje s 
sedanjimi programi in usmeritva-
mi, ni dovolj vpeto v to, da bi z 
rezultati svojega dela močneje 
vplivalo na oblikovanje novih pro-
izvodnih programov, da bi naka-
zovalo možnosti razvoja kvalitet-
nejših gospodarskih dejavnikov in 
podobno, ampak še vedno preveč 
pokorno sledi trenutnim potrebam 

praviti že zaskrbljujoč pojav, da 
raste število učencev, ki želijo s 
čimmanj dela in truda, in seveda 
tudi s čimmanj znanja, priti do 
pozitivne ocene, spričevala in 
pozneje položaja v družbi. Učitelji 
se nehote in nevede prilagajajo 
povprečjem in tako se zdi, da pri-
hajamo do vse večje socializacije 
učnega uspeha in devalvacije zna-
nja. Če ne bo že tu vrednotenja 
dela in znanja — in s tem poveza-
na tudi selekcija — takega vredno-
tenja tudi ne more biti kasneje na 
delovnem mestu. 

V osnovnem zdravstvenem var-
stvu smo se v občini Velenje že ne-
kaj časa morali obnašati stabiliza-
cijsko, da smo se izkopali iz izgub 
v zdravstveni skupnosti, zato še 
posebej podpiramo večino predlo-
gov stabilizacijskega programa 
Republiške zdravstvene skupnosti. 
Ne moremo pa pristajati na to, da 
se preko kratkoročnih ukrepov želi 
s pritiski uveljavljati koncept raz-
voja zdravstva, ki ni bil dogovor-
jen. Zato bomo v Titovem Velenju 
vztrajali na delitvi dela med bolni-
šnicama v Topolšici, Celju in Slo-
venj Gradcu na osnovi dogovorje-
nih v srednjeročnem planu. Do-
končanje zdravilišča v Topolšici 
pomeni da začenjamo z novo 
dejavnostjo, ki pomeni tudi novo 
možnost zaposlovanja in v celoti 
odpira nove dejavnosti. Ob veliki 
nalogi in odgovornosti nosilcev te 
investicije ter nas vseh, je to tudi 
hkrati izziv, da odpravimo slabosti 
razdrobljene in neorganizirane tu-
ristične in gostinske ponudbe, saj 
nam lega naših krajev in številni 
naravni in kulturni spomeniki da-
jejo možnost, da ustvarimo prepo-
trebne turistične devize. 

ZAPOSLOVANJE 

V občini imamo danes že okoli 
280 iskalcev zaposlitve. Sam obseg 
sicer ne bi bil zaskrbljujoč, takoj 
pa to postane, ko ugotovimo, da 
se le-ta iz meseca v mesec veča, da 
je kvalifikacijska struktura le-teh 
boljša od zaposlenih ter da se celo-
ten obseg zaposlenih v občini 
postopoma znižuje. Naša skrb, 
skrb vseh zaposlenih je, da 
poskrbimo za nova, produktivna 
delovna mesta in tako zagotovimo 
delo naši mladini. 

Možnosti za to obstajajo že da-
nes in to v večizmenskem delu, v 
nadaljnjem zmanjševanju nadur-
nega in pogodbenega dela ter z 
razvijanjem drobne obrti. Kljub 
vsem problemom lahko v tem letu 
na področju zaposlovanja vendarle 

Zato naj ne bo odveč ponovno 
opozoriti na neustrezno kadrovsko 
politiko v preteklosti. Brez večje 
smelosti na tem področju ne bo 
napredka in ne razvoja. Če bi že 
sedaj dosledneje izvajali sprejeta 
stališča in če bi odgovorneje 
spremljali in preverjali, kako se 
uresničujejo naši dogovori, spora-
zumi, sklepi, bi bili problemi v ve-
liki meri že rešeni. 

VZDRŽEVANJE OBJEKTOV 

Čeprav se je bistveno izboljšal 
naš družbeni standard, ni mogoče 
prezreti dejstva, da nam velik del 
športno-rekreacijskih, kulturnih in 
drugih objektov propada, oz. da 
niso ustrezno vzdrževani in da so 
mnogi med njimi potrebni celovite 
adaptacije, pa zato ni ustreznih 
sredstev. Pa ne gre zgolj za to, da 
ni na voljo sredstev. Menim, da je 
večja napaka v tem, da v preteklo-
sti nismo dovolj opredelili odgo-
vornosti, kdo je dolžan posamezni 
objekt vzdrževati in urejati, če smo 
ga že z družbenimi sredstvi in pro-
stovoljnim delom delovnih ljudi in 
občanov zgradili. 

PRIDOBITVE OB PRAZNIKU 

Ze dolga leta se v naši občini 
držimo običaja, da ob proslavlja-
nju občinskega praznika otvarjamo 
tudi pomembne objekte, ki so re-
zultat naših skupnih naporov in 
prizadevanj delovnih ljudi in obča-
nov tako v OZD kot v krajevnih 
•skupnostih. Kljub razmeroma težki 
družbenoekonomski situaciji, la-
hko tudi tokrat z zadovoljstvom 
ugotovimo, da smo s skromnimi 
sredstvi in veliko mero angažirano-
sti občanov v letošnjem letu zgradi-
li in v teh dneh izročili v obratova-
nje pomembne objekte in naprave, 
ki prispevajo k izboljšanju življenj-
skih pogojev. Sem sodi zlasti 5 no-
vih krajevnih vodovodov, skupno z 
vodooskrbnim sistemom Ljubija za 
celotno občino, mnogi cestni od-
cepi, toplifikacija Desnega brega, 
Šoštanja, Konovega in pričetek 
toplifikacije Starega Velenja, razši-
ritev Kidričeve ceste, posodobitev 
Erine Name, kanalizacija in podob-
ni komunalni objekti. 

f r i  izgradnji vseh teh objektov 
so delovni ljudje in občani sodelo-
vali tako z denarnimi prispevki, kot 
s prostovoljnim delom. V večini 
primerov so občani s svojim pro-
stovoljnim delom pri izgradnji 
omenjenih objektov nadoknadili 
manjkajoča sredstva in na ta način 
dali viden prispevek k stabilizacij-V vrtcu je prostora za 110 otrok 

Letošnji občinski praznik smo 
zaradi težav v gospodarstvu pro-
slavili bolj skromno, pa vendar 
smo zabeležili nekaj pomembnih 
delovnih uspehov. Najpo-
membnejši je prav gotovo nov 
vodooskrbni sistem Ljubija, ki bo 
bistveno izboljšal preskrbo s pitno 
vodo v Titovem Velenju pa tudi na 
širšem območju občine. Otvoritev 
tega izjemno zahtevnega in 
dragega sistema jc bila v soboto 
pri čistilni napravi na Grmovem 
vrhu v krajevni skupnosti Skorno 
Florjan. 

Vodooskrbni sistem Ljubija smo 
pričeli graditi leta 1980, najprej je 
potekala izgradnja 400 mm cevo-
voda v dolžini 12 kilometrov. V 
drugi fazi je bilo zgrajeno zajetje 
Ljubije, kjer bomo v sušnem ob-
dobju dobili vsaj 65 litrov vode na 

sekundo. Maksimalna zmogljivost 
pa je 180 litrov na sekundo. 
Zgradili smo tudi čistilno napravo 
na Grmovem vrhu ter vodna rezer-
voarja v Pesju, ki imata zmoglji-
vost vsak 1500 kubičnih metrov. 

Gostje, ki so se zbrali na ot-
voritvi je pozdravil direktor 
delovne organizacije Vekos Jože 
Mraz, ki je v svojem govoru opozo-
ril, da bomo morali kljub tej po-
membni pridobitvi skrbno gopo-
dariti z našimi vodnimi viri, pred-
vsem pa v naslednjih letih zago-
toviti preusmeritev industrijskih 
porabnikov pitne vode na tehnolo-
ško vodo iz velenjskih jezer. Go-
renje in REK porabita za potrebe 
proizvodnje namreč več pitne vode 
kot vsa gospodarstva, ki so vklju-
čena v vodooskrbni sistem. 

Prav tako ugotavljamo, da 
neurejene razmere v primarni 
delitvi, neugoden položaj končne-
ga proizvajalca v repro verigi 
porazno deluje na sanacijo razmer. 

Menim, da delavci Gorenja, z 
napori in odrekanji, ki jih sedaj 
vlagajo v razreševanje razmer in 
doseženih rezultatih v svojih 
temeljnih organizacijah, kakor 
Itudi celotno združeno delo naše 
družbenopolitične skupnosti, ki na 
različne načine pri tem sodeluje, 
upravičeno pričakujejo sode-
lovanje širše družbenopolitične 
skupnosti s sredstvi in odpravlja-
njem ovir, kot so nesorazmerja v 
cenovni politiki. 

Prepričan sem, da v kolikor 
bomo to storili hitro, je letošnje 
leto zadnje leto s takšnimi gibanji. 

Ukrep družbenega varstva, ki je 
bil letos sprejet ni pomenil 
nezaupanje v delavce Gorenja, saj 
so ga predlagali sami predvsem 
zato, da bi čimpreje razrešili 
nakopičene kadrovske probleme 
ter omogočili neposredno in hitro 
vključevanje širše družbene skup-
nosti pri sanaciji. 

Težave v gospodarstvu se seveda 
zrcalijo tudi na področju 
negospodarskih dejavnosti, ki se 
žal še vedno prepogosto obravna-
vajo samo kot poraba, ne pa kot 
bistveni sestavni del in pogoj za 
napredek proizvodnje in družbe v 
celoti. 

Zaradi nepokritih izgub v Gore-
nju in RLV nismo dosegli načrto-
vanega dohodka. 

Delež vlaganja za razširjeno 
i reprodukcijo pada, zaskrbljujoče 
pa je, da je temu razlog poleg 
sredstev tudi, da nimamo prepo-
trebnih kvalitetnih programov. 

Pomembno je, da kmetijstvo v 
naši občini, ki je izrazito industrij-
ska, presega večino planiranih 
rezultatov. To dokazuje soraz-
merno dobra oskrba. Za primer 
naj navedem, da smo pridelali 80 
% več pšenice kot lani. 

Kot sem že omenil, je eden iz-
med glavnih razlogov za stanje, 
položaj Gorenja. Se vedno niso 
razrešene izgube preteklih let, ki so 
nastale predvsem v tujini, saj 
predstavljajo zaradi tečajnih razlik 
in obresti nepremostljivo oviro za 
kolektiv. 

Nov vrtec 
V sredo so v prostorih doma 

učencev Šolskega centra predali 
namenu nov otroški vrtec Lukec. 
V njem je prostora za 110 otrok. 
Vrtec ima štiri sodobno urejene 
igralnice in vse potrebne pomožne 
prostore. Enoto pa bodo obisko-
vali mali šolarji in starejši sredinci. 

Sredstva za adaptacijo dela pro-
storov doma učencev Šolskega 
centra v otroški vrtec je zagotovila 
občinska skupnost otroškega var-
stva Velenje in sicer znaša investi-
cijska vrednost vseh opravljenih 
del in opreme okoli 8 milijonov di-

Lukec 
narjev. Investitor del je bil Dom 
učencev Šolskega centra, predsed-
nik gradbenega odbora pa Vitomir 
Kolšek. Projektant je bila Darja 
Mlinar, nadzorni organ pa Majda 
Majcen. Izvajalec del je bil Gradiš 
Celje, opremo, ki jo je izbrala 
Majda Gaberšek, pa je zagotovil 
Sloveniales. 

Vrtec je predala namenu pred-
sednica občinske skupnosti otro-
škega varstva Velenje Herma 
Groznik, gojenci vrtca Lukec pa so 
pripravili prisrčen kulturni pro-
gram. 

Predsednik velenjskega izvršnega sveta Božo Lednik ter direktor delovne 
organizacije Vekos Jože Mraz sta sistem otvorila, tako da sta si nazdra-
vila s kozarcem vode iz novega vodovoda 
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nakazane 
skim naporom in racionalnemu 
trošenju družbenih sredstev. Samo 
pri tistih objektih, ki so v tem tre-
nutku že zaključeni, je bilo v leto-
šnjem letu opravljenih preko 
200.000 prostovoljnih delovnih ur. 
Zal je ta aktivnost v veliki meri ve-
zana le na vaške in primestne KS, 
manj pa je tovrstnih akcij v samem 
mestu, kjer bi prav tako bilo po-
trebno mnogo postoriti tako pri 
vzdrževanju, kot pri urejanju naše-
ga okolja. 

Čeprav na splošno ugotavljamo 
kritičnejši odnos delovnih ljudi in 
občanov do napak in nepravilnosti 
ter slabega dela, moram reči, da je 
tudi samoupravno in družbenopoli-
tično življenje v tistih KS, kjer ob-
čani vlagajo največje napore v to, 
da bi s svojim delom čimveč prispe-
vali k urejanju našega družbenega 
standarda, veliko boljše, kot v KS v 
središču mesta, kjer se največkrat 
kaže le na napake, ne sledi pa temu 
ustrezna samoupravna in družbe-
nopolitična aktivnost, da bi 
ugotovljene napake skupno in 
hitreje odpravljali. 

Se vedno pa nam ostajajo nere-
šeni ekološki problemi. Tu je seve-
da najhujši vpliv izkopavanja pre-
moga na našo najplodnejšo zemljo, 
ob tem nastajanje in širjenje jezer, 
odlaganje velikih količin pepela itd. 
H problemi, žal, še vedno ostajajo 
samo naši in naša opozorila širši 
skupnosti za sedaj še niso učinko-
vita in bolj odločno bomo morali 
zahtevati njihovo skupno reševa-
nje. 

ODNOS DO OKOLJA 

Titovo Velenje je dolgo slovelo 
kot izredno čisto in urejeno mesto 
in bilo zato tudi večkrat izbrano 
kot najlepše mesto pri nas. Z a l , se 
odnos do okolja in čuvanje zgraje-
nih objektov vedno bolj slabša. Po-
sebno je to vidno v novih stano-
vanjskih soseskah, kot je npr. 
Salek II. Zato moramo zaostriti od-
govornost stanovalcev, p a tudi ti-
stih, ki so zadolženi za vzdrževanje 
komunalnih in drugih naprav skup-
nega pomena. 

TEŽAV BO MANJ, ČE BOMO 
ENOTNI 

Težave torej so, vendar imamo 
že tudi nakazane poli, kako jih reši-
ti. Program gospodarske stabiliza-
cije nam nakazuje smeri in načine, 
od nas samih pa bo odvisno, če se 
bomo te poti držali. Prepričan sem, 
da bo manj težav, če bomo na tej 
poti enotni, objektivni do slabosti 
in težav drugih in ne sebični pri 
iskanju lažjih poti. Zgodovina nam 
je pokazala, da je v slogi moč, zato 
vsaj v naši občini ne bi smelo priha-
jati do tolikšnih razhajanj, kot je 
bilo to v primeru pobude o enotni 
ureditvi pričaka delovnega časa. 

Ne bi se smd naš delegatski sistem 
toliko izčrpavati na takšnem, sicer 
pomembnem, a vendar ne odloču-
jočem vprašanju, ko bi ga morah 
pa resnično izkoristiti ob temeljnih 
vprašanjih našega obstoja in razvo-
ja. Ne bi smeli prevladovati osebni 
ah ozki interesi nad skupnimi. Ni 
tudi prav, da prav ob tem primeru 
marsikdo ždi „trde roke" oziroma 
zakon ali vsaj odlok, ki bi vsem 
predpisal eno rešitev in vsilil tujo 
voljo. Takšne želje in razmišljanja 
vodijo stran od temeljev samoupra-
ve, od neposrednega odločanja de-
lovnih ljudi in stran od samouprav-
nega urejanja skupnih zadev. Da 
pa se znamo v naši občini samo-
upravno dogovarjati na osnovi 
delegatskega odločanja, smo tudi 
že dokazali, saj ocena delovanja 
delegatskega sistema dokazuje, da 
sledimo ustavni poti socialističnega 
samoupravljanja. Delegati sami 
lahko potrdite, da se krepi vaše ne-
posredno delo v zborih občinske 
skupščine in vaše številne razprave 
na sejah dokazujejo, da delegatsko 
delo živi in ne smemo ga krniti, niti 
takrat, ko ni takoj doseženo sogla-
sje vseh. Naša dolžnost pa je tudi, 
da v svoje okolje prenašamo in tam 
uveljavljamo odločitve, za katere 
smo se v skupščini dogovorili. Pre-
malo je le dajati pripombe na pred-
ložene rešitve in takšno rešitev iz-
glasovati. Delegat mora biti aktivist 
i svoji delovni ali življenjski sredini 
n mu ne sme biti vseeno ali se ta 
idločitev izvaja in kako se izvaja. 

fako pojmovana odgovornost bo 
^•di pripomogla k večji učinkovito-
|i dela delegatskih skupščin in k 
Itečjemu spoštovanju sprejetih od-

ločitev, kar pa je danes, žal, še naša 
hiba. 

Tovarišice in tovariši! 
Ko sem dejal, da bomo težave la-

žje premagali, če bomo složni, sem 
pri tem mislil tudi na pobudo z zad-
nje seje zbora združenega dela, ko 
smo delegati sprejeli predlog za so-
lidarnostno pomoč Gorenju. Ta 
pomoč tudi dosedaj ni izostala, saj 
so številni delavci iz drugih OZD z 
delom v neposredni proizvodnji v 
Gorenju že mnogo prispevali k 
zmanjšanju težav, bolj organizira-
na pomoč pa bo vsekakor prispeva-
la, da bodo nakopičene težave 
manjše, pa tudi hitreje rešljive. V 
naši občini takšna pomoč ni nekaj 
novega. Vedno smo bili ponosni na 
začetke graditve, ko je udarniško 
delo vsakega posameznika postalo 
merilo njegovih vrednot in ponosni 
smo tudi še danes, da ta zavest ni 
usahnila. Programi sedanjega sa-
moprispevka po krajevnih skupno-
stih ne bi bili tako uspešni, če ne bi 
velikega deleža dali prav krajani s 
svojim osebnim, udarniškim 
delom. Pa ne le to; vrednost takega 
dela se ne more meriti v količini in 
denarju. Veliko bolj je pomembna 
tudi zavest, da v težavah nisi sam, 
ali zavest, da si nekomu pomagal. 

Posamezniku ali družbi. Saj je 
skupen uspeh dvojni uspeh, skupna 
težava pa le polovična. Nihče pa ne 
more zagotoviti, da že jutri ne bom 
potreboval pomoči tudi sam. Zdru-
ženi bomo močni in ni težave, ki je 
na ta način ne bi premagali. 

KAKO NAPREJ? 

Ob vsem povedanem se torej po-
stavi samo po sebi vprašanje: kako 
naprej? 

Nekatere usmeritve se nam ob 
naštetih problemih porajajo že 
same, druge pa bodo morale biti 
prav kmalu tudi dogovorjene. Sla-
be izkušnje v preteklosti nas 
opozarjajo, da bo moral naš razvoj 
sloneti na proizvodnji, na osnovi 
bolj sestavljenega dela, z višjim do-
hodkom ob večjem izkoristku 
lastnega znanja. Zato mora biti 
tudi nagrajevanje tako, da bo 
vzpodbujalo znanje in proizvodno 
delo. Z večjo odločnostjo pa bomo 
morali zahtevati tudi odpravo nera-
zumljivih razmerij v primarni delit-
vi dohodka, in- politiki cenovnih 
razmerij preko delegatov v skupšči-
nah, združenjih in v medrepubli-
škem dogovarjanju. 

Ze sedaj so, ob navedenih 
usmeritvah pa bodo še večje 
možnosti izvoza in OZD, ki imajo 
že sedaj za izvoz zanimive progra-
me in za to možnosti, kot je npr. 
strojna industrija, bodo morale po-
kazati več ambicij, pa tudi več od-
govornosti. Na ta način bomo lažje 
pričeli načrtovati razvoj v nasled-
njem srednjeročnem obdobju, za 
katerega smo delček poti nakazali 
tudi že v pravkar sprejetem 
prostorskem delu družbenega pla-

Tovarišice in tovariši! 
Z željo, da bi z optimizmom gle-

dali v prihodnost in da bi izpolnili 
večino ciljev, ki si jih postavljamo, 
vam čestitam k vašemu občinskemu 
prazniku. 

KS Šoštanj 

Slavnostna 
seja 

Ob krajevnem prazniku so imeli 
v Šoštanju tudi svečano sejo skup-
ščine krajevne skupnosti. Seja je 
bila v tamkajšnjem Domu kulture, 
v slavnostnem govoru pa so spre-
govorili o prehojeni poti tega kraja 
ter o zgodovinskem dogodku iz-
pred dvainštiridesetih let, ko so 
borci prvega štajerskega bataljona 
za dve uri osvobodili mesto Šo-
štanj. 

Slavnostno sejo so popestrili z 
bogatim kulturnim programom, 
podelili pa so tudi priznanja in 
plakete krajevne skupnosti ter 
bronaste znake OF nekaterim 
zaslužnim krajanom. 

Med otvoritvijo 

Titovo Velenje 

Prenovili so Namo 
V petek so predali namenu pre-

novljene prostore Erine Name na 
Kidričevi cesti v Titovem Velenju. 

Ta trgovina je bila pred več kot 
četrt stoletja največja in najso-
dobnejša trgovina v naši občini. V 
zadnjih letih je delovna organiza-
cija Era namenjala vso pozornost 
odpiranju sodobnih trgovin v 
centru Titovega Velenja, zato 
starejših trgovin niso mogli 
posodobiti. Ze nekaj let pa so si 
želeli, da iz klasične trgovine 
Nama, napravijo sodobno, 
samoizbirno blagovnico. Na ta na-
čin omogočajo ugodnejši nakup, 
delovnemu kolektivu te poslovne 
enote pa boljše delovne pogoje. 

Projekt za prenovitev tega 
trgovskega lokala je izdelal Andrej 
Šmit, gradbeno obrtniška dela je 
izvajala Gradbena dejavnost RLV 
Velenje, opremo pa je montiral 

Alpos iz Šentjurja. Vsa dela so bila 
opravljena v 35 delovnih dneh, kar 
je za tako_ obsežno delo res zelo 
kratek čas. 

Investicijska vrednost te adapta-

cije znaša okoli 9 milijonov dinar-
jev. 

Na slovesnosti ob otvoritvi 
prenovljene Name je govoril vodja 
tozda Maloprodaja Ivo Krofi,  bla-
govnico pa je predal namenu po-
slovodja Rajko Spegel. 

Titovo Velenje 

Podhod in razširitev Kidričeve 
ceste 

V Titovem Velenju smo boga-
tejši še za eno pridobitev. V petek 
popoldne smo namreč svečano 
predali namenu podhod in 
razširjeno Kidričevo cesto. 

To je še posebej pomembna 
pridobitev za prebivalce soseske 
Salek II, saj je na ta način zago-

tovljen varen dostop do centra 
Titovega Velenja. 

Ponovno se je izkazalo, je 
poudaril predsednik izvišnega 
sveta Božo Lednik v svojem 
priložnostnem govoru ob otvoritvi, 
da lahko tudi s skromnimi sred-
stvi, ie  smo enotni, če znamo izra-
biti prioriteto in če smo pri-
pravljeni združiti sredstva, veliko 
naredimo. Podhod in razširitev 

Kidričeve ceste sta veljala 29 
milijonov dinarjev. Investitor del 
je bila stavbno zemljiška skupnost, 
soinvestitor pa samoupravna in-
teresna komunalna skupnost. Pro-
jekt je izdelal Projektivni biro, 
izvajalec del pa je bil Gradiš Celje. 

Povedatfje potrebno tudi, da je 
okolka podhoda, Kidričeve ceste 
in novega PTT centra, katerega 
gradbena faza je prav tako zaklju-
čena, zelo lepo urejena. 

KS Bele vode 

Cesta XIV. divizije 
Nedelja, 9. oktobra, je bila za 

vse krajane Belih vod še posebej 
praznična, saj so tega dne prazno-
vali svoj prvi krajevni praznik. 

Skupne proslave, ki je sodila v ok-
vir letošnjih prireditev ob prazniku 
občine Velenje, se je udeležilo 
veliko domačinov ter gostov, med 
njimi tudi general polkovnik Ivan 
Dolničar. Krajam te krajevne 

skupnosti, ki je po obsegu 
največja, po številu prebivalcev, 
šteje j ih 265, pa najmanjša, v 
občini Velenje, so od tega dne 
bogatejši za posodobljeno cesto z 
asfaltno prevleko, ki povezuje kraj 
z dolino. To je pomembno še zlasti 
zato. ker je na tem področju le 28 
čistih kmetij, drugi pa hodijo na 
delo v dolino. Cesta, ki so jo 
poimenovati po 14. diviziji, je 
veljala 23 milijonov dinarjev. De-
nar zanjo so zbrali s samoprispev-
kom A in B programa, velik delež 

Trak je prerezal predsednik samoupravne interesne skupnosti za ceste 
Stane Divjak 

Borci krajevne organizacije ZB Bele vode so razvili svoj prapor 

pa je prispevala še samoupravna 
interesna skupnost za ceste. 

Izvajalec del, Cestno podjetje iz 
Celja, je delati pričel konec junija 
letos, dela pa so zaradi hribovitega 
področja in številnih zavojev bila 
precej zahtevna. 

V zadnjih letih beleži krajevna 
skupnost Bele vode izreden napre-
dek. Naj omenimo, da so leta 1961 
dobili novo osnovno šolo, šest let 
kasneje makadamsko cesto, leta 
1971 asfaltirano cesto Šoštanj — 
domačije Grebenšek, leta 1981 pa 
so elektrificirali  zadnje domačije in 
napeljali telefon. 

Posebno pozornost so na nedelj-
skem slavju v Belih vodah name-
nili tudi odkritju spominskega 
obeležja v bližini tamkajšnje 
podrufyične osnovne šole 26. 
padlim borcem XIV. divizije, ki so 
se bojevali na območju te krajevne 
skupnosti. Pobudo za postavitev 
obeležja je dal občinski odbor 
Zveze združenj borcev NOV, 
projektiral inž. Andrej Smid, de-
nar zanj pa je v glavnem prispe-
valo Cestno podjetje iz Celja. Po 
odkritju so spominsko obeležje 
dali v varstvo učencem tamkajšnje 
podružnične šole. Prav tako so ob 
tej priložnosti borci, teh je 34 v 
tem kraju, razvili svoj borčevski 
prapor. Denar zanj so zbrali sami. 

B, Mugerle 
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Šaleška dolina 

Številne 
prireditve 
ob 
tednu 
otroka 

Ob tednn otroka so bBe v velenj-
ski občini številne prireditve. 
Organizirala so jih posamezna 
droštva prijateljev mladine, ki zelo 
aktivno delujejo v večini krajevnih 
skupnosti. Otrokom so vrteli 
risanke, pripravili različna 
kuknma in športna srečanja,' 
otroci pa so bili še posebej navdu-
šeni nad obiski Tetke jeseni, ki je 
prišla med otroke v živobarvnih 
oblačilih ter jih obdarila z jesen-
skimi pridelki. Posladkali so se s 
pečenim kostanjem in sladkim 
jabolčnikom. Posnetek smo 
napravili pred osnovno šok) Štiri-
najste divizije. 

Kulturna skupnost Velenje 

Mislijo že 
na prihodnje leto 
Prihodnji teden se bodo sestali 

tudi delegati 6. seje skupščine Ob-
činske kulturne skupnosti Velenje. 
Seja bo v mali dvorani Doma 
kulture v četrtek, 20. oktobra, ob 
17. nri. 

Delegati bodo pričeli z obrav-
navo poročila o polletni realizaciji 
finančnega načrta Občinske 
kulturne skupnosti in predloga 
sprememb finančnega plana. 
Pripravili pa se bodo tudi že na 
prihodnje leto, saj bodo obravna-
vali izhodišča za pripravo načrta v 
letu 1984. Sprejeli bodo sklep o 
razpisu Napotnikovih priznanj za 
leto 1983 in sklep o imenovanju 
članov odbora samoupravne 
delavske kontrole Kulturne skup-
nosti Slovenije. 

Na dnevnem redu je tudi predlog 

o zaposlitvi strokovnega sodelavca 
na področju Zveze kulturnih orga-
nizacij občine Velenje in kulturno 
sodelovanje z mesti, ki nosijo ime 
po tovarišu Titu. Za konec pa 
bodo, tako kot je že običajno, 
ostala še delegatska vprašanja. 

Skupnost otroškega varstva Velenie 

0 delegatskem sistemu 
V torek. 18. oktobra, se bodo na 

8. seji Zbora uporabnikov in Zbo-
ra izvajalcev, sestali delegati 
Občinskeskupnosti otroškega var-
stva. Seja bo ob 17. uri v sejni 
dvorani skupščine občine Velenje. 

Delegati bodo pregledali realiza-
cijo programa in finančnega načrta 

letošnjem prvem polletju ter 
ponovno ocenili program in 
dopolnili načrt za leto 1983. 
Ocenili bodo tudi delovanje dele-
gatskega sistema. V gradivu, ki so 
ga delegati že prejeli je ta ocena 
podana iz zornega kota predsedst-
va skupščine in strokov™ službe, 
ki pa pričakuje, da bodo delegati 

razpravljali iz njihovega zornesa i 
kota in kar bo še bolj zanimivo, t 
tudi pogleda tistih, ki so ddegare 
izvolili v delegacijo. Pričakuje*« i 
živahno razpravo tudi o takšnih st-
vareh kot je odzivnost deJeaa: 
na gradivo, o oceni njegove 
razumljivosti, prisotnosti defesa-
tov na sejah, njihovo sodelovanje 
v delu delegacij pri zbiranja 
pripomb, sodelovanju na sejah 
skupščine in načinu podajanja 
povratnih informacij. 

Dnevni red bo dopolnjen Se 5 
predlogom delovne orgajazacije 
Gorenje TGO, da bi v smislu Srle 
družbene pomoči za sanacijo Go-

renja OlinSEssa {topnost otroškega 
vii-sna Vriemre krila stroSke oskr-
snane es. ranfvo otrok delavcev 
Gorenja jjfe ...tostitnih" sobotah. 

T«r 8š pcflcanaio je en dokaz solida-
rnosti? aase -šrsžbeoo poiitične 
skapnoHL 

Dot pa hi laaatovii kvalitetno 
are&rmti». bodo n porabniki in 
izvajalki ,,-ara.ii rasti cen živil 
dsvaterac aa Seto usklajevali cene 
prcfeaaie- 2e cd prvega novembra 
aaj 8» rtova cena. za 20 % 
« » ] 3 L SAiep O sem D O C O sprejeli 

i asa iei-

Skupnost socialnega skrbstva Velenje 

Povišanje družben(Hlenarnih 
pomoči in rejnin 

Precej obsežen dnevni red bodo 
imeli delegati 7. seje Občinske 
skupnosti socialnega skrbstva, ki 
bo v sredo, 19. oktobra ob 17. uri 
v sejni dvorani Skupščine občine 
Velenje. 

Ker je polletje že zdavnaj za 
nami, bodo delegati najprej 
pregledali uresničevanje finančne-
ga načrta skupnosti in dopolnili ta 
načrt za letošnje teto. 

Zaradi nenehnega naraščanja ž>-

Občinska zdravstvena skupnost 

Delegati glasovali za Topolšico 
nili pa so zahtevo, da se ulrine interni 
oddelek v bolnišnici Topolšica in da se 
zmanjša Število postelj na pljučnem od-
delku. Menili so, da za takšen ukrep ni 
utemeljenih vzrokov, da se stroški 
zdravljenja zaradi tega gotovo ne bodo 
zmanjšali, da pa velenjsko združeno 
delo, ki se samo otepa z vrsto težav, 
gotovo ni dolžno na račun lastnih odre-
kanj reševati neustrezne naložbe v 
sosednjih bolnišnicah. 

Prejšnji četrtek so se na sejo sešli 
delegati zbora uporabnikov in izvajal-
cev občinske zdravstvene skupnosti. 

Osrednja točka je bila namenjena 
programu možnih ukrepov za nadaljnje 
zmanjšanje skupne porabe in organizi-
ranosti zdravstva« dejavnosti v občini 
Velenje. Delegati so podr l i republiška 
stališča po nadaljnjem zmanjšanju 
porabe v zdravstvenem varstvu, odklo-

vljenskih stroškov bodo obravna-
vali tudi predlog za povišanje 
družbeno denarnih pomoči, ki so 
edini ali dopolnilni vir preživlja 
nja. Te vsako leto v mesecu sep-
tembru uskladi Skupnost socialne-
ga skrbstva Slovenije z rastje 
nominalnih osebnih dohodkon. 
Povišana družbena denarna 
pomoč, ki je edini vir preživljanja, 
naj bi ob 1. septembra znašala 
6000 dinarjev (prej 5000), ko« 
dopolnilni vir pa 3000 dinarjev 
(prej 2500). Povišali pa naj bi taefi 
rejnine za otroke, ki zaradi 
neprimernih družinskih razmer ar 
živijo doma, ampak v dragih 
družinah. Predvideni zneski pred-
stavljajo v globalu 13®?» povečanje. 
Z novimi zneski bi vsaj netoisic 
bolj pokrili življenske stroške 
rejencev in jim s tem omogočiti bi-
vanie v reiniških družinah. 

Delegati se bodo seznanili UMU s, 
socialnim delom v organizacijah 
združenega dela in obravnaval 
nekatere kadrovske zadeve. 

Skupnost pokojnin-
skega in invalidskega 
zavarovanja 

Statut 
skupnosti 

Piihifcji m L , IS. oktobra, bo 
akt M. ari * prostorih občinskega 

f r t i seja skupnosti 
m invalidskega za-

čine Velenje. 
Delegati bodo po izvolitvi dveh 

dritegaLc?« is. sejo skupščine Spiza, 
aaj«eč časa m pozornosti namenili 
staSsceHS m ppjpaMfc— predlaga-
nemu Staran skupnosti invalidske-
ga sm prakornnnskega zavarovanja v 
naši repiMfaL 

Poudariti. neUjja. da je komisija za 
sistem; št organizacijo skupnosti 
posresSorcata  T J A V N O razpravo bese-
dffi?  preitiganesa Statuta skupno-
sti- Pirsdilbg jie fesi pripravljen na 
podBsgi sesadSIa osnutka in pri-
pomb. precfego« ter stališč in pred-
hodne jjamne razprave. Po enomese-
čni ofcrarenarei  bo o predlogu Statu-
ta, ki ga Snoma počeli uporabljati 1. 
jsumarja pritoijsiiiie teto, razpravlja-

Gašenje požarov vojnih zažigalnih sredstev 
Vse dosedanje ocene ogro-

ženosti zaradi morebitnega 
vojnega dejstvovanja potrjujejo, 
da bodo mesta in industrijska 
sredSča glavni ci|j sovražni-
kovega napada. Sovražnik bo 
uporabljal poleg rušilnih 
napadalnih sredstev tudi zaži-
galna, da bi s požari povzročil 
prebivalstvu čimveč žrtev in 
ohromil gospodarstvo. Po vsa-
kem napadu bodo nastali manjši 
in večji požari, največje 
posledice zaradi teh pa bodo v 
primerih, ko bodo prizadeti 
objekti, ki predstavljajo večjo 
požarno nevarnost. 

Razdejanja, ki jih povzročajo 
rušilne zažigalne bombe in požari 
najširšega obsega, imajo v vojni 
taktiki poseben učinek. Rušilne 
bombe, ki niso polnjene z 
zažigalnimi sredstvi, povzročajo 
kljub temu požare, ker preki-
njajo električne in plinske vode, 
poškoduje jo vodovodna 
omrežja, rušijo ognjišča, 
skladišča vnetljivih snovi in 
vnetljivih tekočin, transportne 
naprave, stanovanjske bloke in 
druge vrste zgradb. 

Kaj so zažigalna sredstva in 
kal£en učinek imajo? 

To so določene kemične 
spojine ali zmesi, ki pri gorenju 
razvijejo visoko temperaturo, 
nekatere pa tudi plamen. S temi 
snovmi so napolnjeni plame-
nometi, zažigalne steklenice, 
zažigalne granate, zažigalne 
letalske bombe in druga sredstva. 
Namenjena so za to, da povzro-
čajo požare, s tem pa uničujejo 
ljudi in premoženje, skratka 
uničujejo objekte pomembne za 
obrambo. 

Glede na kemično sestavo 
zažigalnih sredstev ločimo dve 
njihovi vrsti. 

To so: 

— Zažigalna sredstva, ki 
zgorevajo ob navzočnosti kisika, 
to je na zraku, kot so napalm, 
gume, smole, katran in celuloid 
ter kavčuk; 

— Zažigalna sredstva, ki zgo-
revajo brez kisika — termiti in 
termitne snovi; 

— Fosfor,  ki se vname na 
zraku sam od sebe; 

— Vnetljive kovine — magne-
zij, kalij in natrij; Kako naj se 
zavarujemo pred zažigalnimi 
sredstvi? Učinkovitost zažigalnih 
sredstev je lahko precej manjša, 
če poznamo učinek zažigalnega 
sredstva, če se znamo zaščititi 
pred njim in že znamo gasiti 
požare te vrste. 
Nekatera zažigalna sredstva ne 

eksplodirajo takoj, ko udarijo 
ob tla. Če imamo še čas, čimprej 
zapustimo nevarno mesto in 
poiščimo primeren zaklon. 

Zažigalna sredstva imajo 
dvojni učinek: eksplodirajo in 
zagorijo. Pred obema učinkoma 
je potrebna previdnost. Poiščimo 
si primemo zaščito, da nas 
plamen ne zajame in drobci raz-
streliva ne poškodujejo. Kot na-
ravno zaščito izkoristimo zidove, 
jaške, jarke in podobno. Naj-
važnejše je seveda zaklonišče. 

Če pridemo v dotik z zažigal-
nimi sredstvi, so ta zelo 
nevarna, ker povzročajo hude 
opekline in zastrupitve. Ker so 
zažigalna sredstva v pretežni ve-
čini lepljiva, j ih je težko odstra-
niti s telesa, povzročajo pa vi-
soke temperature in razvijejo 
strupene pline. Kako ravnati v 
takem primeru, si moramo pre-
brati v kakem dobrem učbeniku 
prve pomoči. 

Za odstranjevanje oziroma za 
gašenje zažigalnih sredstev 
moramo imeti na voljo dovolj 
priročnega gasilnega orodja za 

odstranjevanje zažigalne mase, 
suhega peska, suhe zemlje pa 
tudi vode za gašenje fosfornih 
zažigalnih sredstev. 

Oglejmo si nekatera bojna 
zažigalna sredstva, ki jih v vojr 
najpogosteje uporabljajo. . 

Fosforne ploščice so 
celuloidne ploščice različne 
velikosti in oblike, na katerih je 
nalepljeno po eno ali več zrnc 
belega fosforja.  Uporabljajo jih 

za zažiganje širokih površin, 
žitnih polj in gozdov ter za zaži-
ganje gostih naselij. Navadno j ih 
mečejo iz letal, in sicer vlažne in 
ko padejo na tla, se hitro osušijo 
ter nato vžgejo. Gorijo le kratek 
čas — v pol ure zgorijo. Ob 
prvem obdobju zgorevanja se 
razvije močen dim in je na prvi 
pogled videti, kot da je vsaka 
intervencija zaman, ko pa 
opazujemo nadaljnji proces 

Prejšnji teden se je pokadilo iz enega od stanovanj na Kraigherjevi 5 v 
Titovem Velenju, ker je eden od stanovalcev pozabil izključiti elektri 

Ično pečico. Skoda ni bila velika, saj so gasilci zelo hitro prišli na kraj 
požara. 

zgorevanja, vidimo da plamen 
precej hitro pojenjuje. Stene, 
oškropljene s fosforjem,  gorijo z 
manjšim plamenom in j ih zato 
lahko easiio stanovalci sami. 

Stene, obrizgane s fosforjem, 
moramo ostružiti, gorljive kepice 
pa pometati v posode z vodo in 
jih nato zakopati v zemlje, 
seveda tam, kjer ni talne vode. 
Razmetane ploščice fosforja  po-
biramo s palicami, ki imajo na 
koncu konico z grabljicami. s 
kleščami in lopatami. Ploščice 
odlagamo v posodo z vodo in j ih 
nato zakopljemo. Fosfor lahko 
gasimo tudi z vodnim curkom in 
mokrim peskom ali z mokro 
zemljo, da preprečimo brizganje 
fosfornih  delcev na vse strani. 

Pri gašenju moramo imeti 
zaščitene dihalne organe zaradi 
navzočnosti strupenih plinov, ki 
so pomešani z dimom. Ker je 
fosfor  strupen je dotik z golimi 
rokami nevaren zaradi opeklin. 
Natakniti si moramo rokavice ali 
pa roke oviti z mokro krpo. Če 
nam pade fosfor  na roko  ga 
odstranimo s topo stranjo noža. 
roko pa obvežemo z mokrim 
zavojem. Potrebna je zdravniška 
pomoč. 

Fosforna bomba je polnjena z 
mešanico bencola, bencina in 
mase, podobne kavčuku, z 
dodatkom žvepla, ki se vname 
takoj, ko pride v dotik z zrakom. 
Če j e fosfor  pomešan z žvenlons. 
potem dim smrdi po gnilih jajcih. 

Fosfoma bomba lahko prebije 
več nadstropij. Med prebijanjen 
skozi nadstropja izteka iz bombe 
zažigalna snov, ki se lepi sa 
vodoravne, navpične in poševne 
stene. 

Gašenje in odstranjevanje 
zažigalne mase poteka na enak 
način, kot to velja za fosforne 
ploščice. 

aapofcjiena " z mešanico 
aitanrauijirwa» praftu m želez o-
•«ejci oksiiia. Je podolgovate 
ofofflte  — Msnera&rake prizme, 
pfašič paje iz dekmiraa-

Kb Kžr f̂taak nžze zmes  termi-
ta. se raff*ijieiiQ>  «eiike količine 
toplote. Si doseže okoK 3000 

C ia »mri twfi brez zraka. 
Skozi iirpusne odprtine začne 
jižiaiari jiim. Po> aekaj minutah 
Muk® pricakajenKS le brizganje 
isker sfcoei iste odbrane, kjer je v 
začetku uhajal «§•. in vsak čas 
k U n pri£afogon, da bo 
Swcnba dt3t?Iiijdiraia. Zato je 
'fiTimk •njtBL P:r**arn>ezn i razbe-
ljeni dtefci izgeji© «^etljiv pred-
met. sna teerega j n padli, kovin-
ske dde s® topijo. 

Tvnrtao »mno gasimo z 
t e je le časc j o vržemo z 
i weto kjer bo dogorela, 
tnndK ekspiodiraiia. Tudi 

predmete,, ki ^fc je termit zažgal, 
gagama* z z mokrim 
peskom affi  2 mokro zemljo. 

je iz 
Imenovane 

efektnem. kii se pni visoki tem-
| K M f i pni gorenju pa 
razvtne »isoft® temperaturo do 
3000 9B*. C. 

Tena^-Mciezi j fa bomba je 
pofcjena s movrna kot termitna 
'̂ utnfra z Jodlatkom magnezija, 
kž gori dr i j časa. Magnezijevo 
"žraniČNj je Bežksj1 gasiti z vodo, 
aspešnejac jje pesek. 

K o- !Xnraca uujarr ob predmet, 
se renna; Mige ijt čez nekaj časa 
se «žge le plašč itonibe, ki je iz 
Tiagrteaja- Dokler termit gori, 
akajo> skozi migi« l i l na bombi 
racčm. <sgm«nii zažrEji. poleg tega 
pa anzga ie raasjpiien magnezij 

t J metnaN -tiiflč. 

iDafje prihodnjič) 

»NAŠ ČAS«, glasilo Sociali-
stične zveze delovnega ljudstva, 
izdaja Center za injformiranje, 
propagando in založništvo Vele-
nje, cesta Františka Foita 10. 

»NAŠ ČAS« je bil ustanovljen 
1. maja 1965; do 1. januaija 1973 
je izhajal kot štirinajstdnevnik 
»Šaleški radar«, kot tednik pa 
izhaja »Naš čas« od 1. marca 
1973. 

Uredništvo: Stane Vovk — 
odgovorni urednik (v. d. direktor-
ja in glavnega urednika), Bogdan 
Mugerle, Janez Plesni k, Tatjana 
Podgoršek, Boris Zakošek, Mira 
Zakošek in Milena Krstič-Pla-
ninc (novinarji). 

Izhaja ob četrtkih. 
Sedež uredništva in uprave: 

Titovo Velenje, cesta Františka 
Foita 10, telefoni (063) 850-087, 

fE*/-J17,83U-Jl6. 
Brzojavni naslov: Informativni 

center Velenje. 
Cena posameznega izvoda je 10 

dinarjev. Letna naročnina za 
individualne naročnike je 432 din 
(mesečna je 36 din) za inozem-
stvo 900 dinaijev). 

Letna naročnina na Naš čas z 
rubriko Uradni vestnik občine 
Velenje za 

organizacije združenega Ježa. 
delovne skupnosti, družbeoopolj-
tične organizacije, sameeprmie 
interesne skupnosti in krajevne 
skupnosti ter zasebne obrtnike ga 
znaša /M din in je plačljiva 
prej. 

Žiro račun pri SDK, 
ca Titovo Velenje, štetima 
52800-603-38482. 

Grafična priprava, korektur*. 

tš i . CGP Večer, 

in foto-

Za » \ a š ( M se po 
-rs iatennacije izvrš-

w t a Skopščise SR Slove-
i t n i & i - C M / 7 2 od 8. 

197*4 ne piačoje temelj 



Občinska konferenca  ZSMS Mozirje 

Volilna in programska seja 
Mladi Gornje Savinjske doline so 

se v petek popoldne zbrali na volil-
ni programski seji občinske 
konference ZSMS Mozirje. Naj-
prej so podrobno ocenili poročilo 
o svojem delovanju v preteklem 
obdobju in oceno v tehtni razpravi 
bistveno dopolnili. Predvsem velja 
poudariti, da je bila razprava izra-
zito samokritična in je opozorila 
na vrsto pomanjkljivosti in težav s 
katerimi so se srečevali pri svojem 
vsakdanjem delu, manj pa so mla-
di spregovorili o lepih dosežkih na 
vseh področjih svojega delovanja. 
Takšen način obravnavanja je se-
veda navrgel vrsto koristnih 
napotkov za dopolnitev program-
skih usmeritev, predvsem pa za 
oblikovanje delovnih načrtov za 
posamezna področja. 

Številnih delovnih akcij, poho-
dov in drugih najbolj značilnih ob-
lik delovanja mladih ne kaže na-
števati, saj so bili mladinci mozir-
ske občine pri tem zelo uspešni. V 
tem trenutku je bolj pomembno, 
da so v veliki meri poživili delo 
osnovnih organizacij, čeprav j ih na 
tem področju čaka še veliko dela. 
Zlasti v krajevnih skupnostih so se 
mladi pridno vključevali v razre-
ševanje težav in v delo na naj-
različnejših področjih. Razveseljiv 
je tudi napredek pri krepitvi idej-
no-političnega izobraževanja mla-
dih, poleg tega so se spoprijeli s 
problematiko mladinskega pre-
stopništva in ekonomsko-politični-
mi razmerami doma in v svetu. 
Navezali so tudi obetavne slike z 
vrstniki onstran meje in upajo, da 
jih bodo še okrepili. 

Tudi dosedanja konferenca mla-
dih delavcev je popestrila svoje de-
lo, mladi delavci pa poudarjajo, 
da organiziranost in povezava med 
mladimi ni bila ustrezna, zato so 
nove spremembe toliko bolj 
dobrodošle. Potrebo po novi 
organiziranosti so potrdile tudi 
druge razprave, zato s sprejema-
njem novih pravil o delovanju in 
organiziranosti občinske konferen-
ce ni bilo težav. 

Tudi mladi na področju vzgoje in 
izobraževanja so bili bolj delavni 

kot poprej, več pozornosti so 
namenili problemom, ki jih naj-
bolj tarejo, to pa so štipendiranje, 
zaposlovanje, stanovanjska prob-
lematika in podobno. Vsekakor pa 
so na seji potrdili, da bodo morali 
tem zadevam v prihodnje nameniti 
veliko več časa in dela, čeprav 
seveda ostalih oblik delovanja ne 
bodo zanemarili. Načrte so v celoti 
uresničili mladi na osnovnih šolah, 
razpravljalci pa so menili, da je 
osnovnošolska mladina premalo 
vključena v delo osnovnih or-
ganizacij ZSMS v krajevnih skup-
nostih. V delu študentskega kluba 
ni nič bistveno novega. Nekoliko 
boljša je povezava z občinsko kon-
ferenco, še vedno pa niso uspeli 
povezati študentov iz Ljubljane in 
Maribora. Ob tem pa seveda 
nikakor ne smemo pozabiti na 
izjemno uspel raziskovalni tabor v 
Lučah, ki je tehten prispevek k 
nadaljnjemu razvoju doline, hkrati 
pa pomeni pravi preobrat v 
povezovanju študentov s svojo ob-
čino. 

Kot običajno so bili izredno 
marljivi mladi v kmetijstvu. V 
zimskih mesecih so mladi za-
družniki pripravili skupna preda-
vanja, ki so jih letos namenili 
varnemu in varčnemu delu s 
kmetijsko mehanizacijo in novim 
virom energije v kmetijstvu, so-
delovali na številnih akcijah, prire-
ditvah in tekmovanjih. Med dru-
gim so bili najboljši na regijskem 
tekmovanju aktivov mladih 
zadružnikov in si delili 5. do 6. 
mesto na republiškem tekmovanju. 

Opravili so veliko prostovoljnih 
delovnih ur pri čiščenju planinskih 
pašnikov in še veliko bi lahko 
naštevali. Mladi v kmetijstvu so 
torej pripravljeni delati in so to že 
ničkolikokrat dokazali, srečujejo 
pa se z enim večjim problemom, za 
katerega ne najdejo ,,zdravila". 
Kmečki fantjein dekleta se namreč 
naravnost bojijo funkcij in ob vseh 
njihovih izjemnih dosežkih je ta 
kadrovski problem resnično pereč. 

Razprava je bila resnično bogata 
in o njej morda nekoliko več kdaj 

Položaj višinskih kmetij 

Preveč besed, 
premalo dejanj 

Višinske kmetije v vsem slo-
venskem predalpskem svetu se uba-
dajo z enakimi težavami, izjema 
seveda niso tudi kmetije v hri-
bovitih predelih Gomje Savinjske 
doline. Soočenje z nekaterimi 
ključnimi problemi je torej nujno. 
Predvsem bo treba ohraniti go-
spodarsko aktivnost teh predelov. 
V zvezi s tem smo sprejeli vrsto 
resolucij in izgovorili veliko besed, 
zaostali pa z dejanji. To velja za 
poudarjanje obrambnega in 
strateškega pomena, ali za katero-
koli drugo področje. 

V celovitem razvoju kmetijstva 
še vse doslej nismo uspeli priznati 
utemeljenih razlik med ravninskim 
in višinskim kmetijstvom. Splošno 
znano je, da so pogoji kmetovanja 
v hribih neprimerno težji, stroški 
pridelovanja pa višji za 30 do 40 
odstotkov. Dejansko težavnejše in 
občutno dražje pridelovanje hrane 
na hribovitih in višinskih kmetijah 
torej ustreznih družbenih spodbud 
ni deležno v zadostni meri, zato se v 
mozirski občini in drugod srečujejo 
s številnimi problemi nasledstva in s 
tem s praznjenjem višinskih prede-
lov. Ti pojavi so toliko bolj za-
skrbljujoči, če upoštevamo dejstvo, 
da je kar dve tretjini kmetij v 
hribovitem področju, razpolagajo 
pa s 70 odstotki vse kmetijske 
zemlje. Družba vsekakor ni dovolj 
ovrednotila pogojev, v katerih 
višinske kmetije bolj ali manj 
uspešno opravljajo za družbo še 
kako pomembne dejavnosti. Sem 
zagotovo sodijo pridelovanje 
hrane, ohranjanje prvobitne in 
kulturne podobe krajine in krepitev 
obrambne sposobnosti. 

Tudi težji pogoji gospodarjenja 
so jasni. Izgradnja gospodarskih 
objektov, stanovanjskih hiš. cest. 
vodovodov, električnega in tele-
fonskega omrežja in drugih 
objektov je zaradi prevoznih stro-
škov in drugih razlogov veliko 
dražja in zahtevnejša kot v dolini. 
Kljub strojni opremljenosti je 
delovna produktivnost nižja tudi 

drugič. Mladi so skratka ocenili 
svoje dosežke in predvsem prob-
leme in takšna ocena bo tehten 
napotek za boljše delo. Z njo so 
potrdili nove organizacijske 
spremembe, hkrati pa pokazali 
veliko mero odločenosti, da se 
spoprimejo s težavami, ki nas tare-
jo, saj zagotovo prav mladim ne 
more biti vseeno, kakšna bo naša 
bodoča razvojna pot. 

Na koncu volilne in programske 
seje so sprejeli programske 
usmeritve in izvolili novo vodstvo. 
V novem mandatnem obdobju bo 
predsednik občinske konference 
ZSMS Mozirje Andrej Ermenc, 
podpredsednik Jože Storgelj, 
profesionalno pa bo sekretarske 
posle opravljala Antonija Šporin. 

J. P. 

OK SZDL Mozirje 

Prednost kadrovskim razmeram 
Po štiriletnem obdobju bodo v 

socialistični zvezi znova ocenili 
svoje delovanje, izvolili nova 
vodstva in pripravili delovne usme-
ritve za naslednje obdobje. Tudi v 
mozirski občini se marljivo pri-
pravljajo na to zahtevno Opravilo. 
S pripravami na volitve so pričeli že 
v pomladanskih mesecih, ko je 
vodstvo občinske konference v so-
delovanju s predsedniki krajevnih 
organizacij opredelilo naloge in 
določilo nosilce ter časovne roke. 
Volilne in programske seje bodo 

krajevne organizacije opravile v 
tem mesecu, volilna in programska 
seja občinske konference pa bo 
16. novembra. Volilno pro-
gramske seje bodo imele dvojni 
namen. Prvo pomembno področje 
je vsebinsko in programsko, drugo 
pa volilno in kadrovsko. Prav 

do 50 odstotkov, marsikje pa stroj-
na obdelava sploh ni možna. Za-
radi nevarnih delovnih pogojev v 
strminah se je število delovnih 
nezgod z razvojem-kmetijske in 
gozdarske mehanizacije precej 
povečalo. Pozabiti ne smemo na 
najmlajše. Pogoji za šolanje 
kmečkih otrok iz odročnih zaselkov 
so bistveno težji, tudi možnosti za 
vključevanje predšolskih otrok v 
malo šolo in otroško varstvo so 
zelo majhne. Poseben problem je 
zima. Zimsko vzdrževanje poti je 
drago in zamudno, ob otežkočenih 
prometnih razmerah pa se postav-
lja problem učinkovitega delovanja 
zdravstvene, veterinarske in drugih 
služb. Tem in drugim razlogom se 
pridružuje še izredno pereče kredi-
tiranje stanovanjske izgradnje. 

Tudi posledice vsega tega so 
znane. Prva je šibka ekonomska 
osnova gospodarjenja zaradi nižje 
produktivnosti. Naslednja je 
opuščanje obdelave kmetijskih 
zemljišč, ki so jo predniki skozi 
stoletja iztrgali gozdu. Žalostno je 
propadanje kmetij, s katerimi 
gospodarijo ostareli kmetje, delov-
ne sile za obdelovanje zemlje pa ni. 
Prav zato je dokaj nejasen na-
daljnji obstoj prenekatere kmetije, 
ki nima naslednika. K vsem teža-
vam se pridružuje še problem 
zagotavljanja zakonskega partner-
ja za vse tiste mlade, ki prevzamejo 
kmetije. 

Stanje je torej tudi na področju 
mozirske občine zaskrbljujoče. 
Kljub spodbudnim dosežkom pri 
preusmerjanju kmetij v tržno pro-
izvodnjo, so že leta 1977 ugotovili, 
da skoraj tretjina čistih kmetij 
nima zagotovljenega razvoja, 25 
kmetij pa so v zadnjih letih že 
opustili. Slabo je stanje tudi na 
planinskih pašnikih in še bi lahko 
naštevali. Ce torej višinskim kme-
tijam ne bo zagotovljen obetavnejši 
razvoj, bo gospodarstvo doletela 
napopravljiva škoda z daljno-
sežnimi posledicami. 

ZZB NOV Mozirje 
Prednost 
življenjskim 
razmeram 
borcev 

V poletnih mesecih so borci 
mozirske občine pri svoji redni 
dejavnosti največ pozornosti 
namenili novi zakonodaji na 
področju invalidskega in 
pokojninskega zavarovanja, oceni-
li pa so tudi socialne, zdravstvene 
in življenske razmere borcev, 
vojaških vojnih invalidov in družin 
padlih borcev. Veliko časa in dela 
so posvetili tudi delovanju na 
področju ohranjanja revoluciona-
rnega izročila v vseh okoljih in or-
ganizacijah, med drugim pa so 
ocenili tudi uresničevanje 
sporazuma o varstvu spomenikov 
in obeležii NOB. 

jasno seveua je, da jih veliko 
dela čaka v obdobju do konca leta. 
Najprej bodo obravnavali akcijski 
in finančni načrt za prihodnje leto 
in dopolnili načrte občinskega od-
bora ZZB NOV za letošnje leto. 
Ocenili bodo delo združenj na 
področju splošne ljudske obrambe 
in družbene samozaščite in delo 
združenj v celoti. Pregledali bodo 

dosedanje dosežke pri pripravlja-
nju zbornika o NOB v Gornji 
Savinjski dolini. Na rednih sesta-
janjih bodo spregovorili še o 
uresničevanju resolucije o politiki 
izvajanja družbenega načrta za 
letošnje leto in o oblikovanju 
resolucije za leto 1984. 

kadrovskim vprašanjem so 
posamezne krajevne organizacije 
namenjale največ pozornosti, 
zaradi prenekateresa problema pa 
jih veliko dela na tem pomembnem 
področju še čaka. 

V socialistični zvezi se namreč v 
celoti zavedajo, da je uresničitev 
vseh zahtevnih nalog v največji 
meri odvisna prav od sposobnih 
vodstev, aktivistov socialistične 
zveze, od njihovega razumevanja 
vloge te frontne organizacije in z 
vsakodnevnim delom potrjene 
zavzetosti za razvoj in napredek 

• naše družbe. Na volilnih sejah 
bodo volili vsa vodstva in organe, 
ne glede na to, kdaj po letu 1979 so 
bili posamezniki izvoljeni. V 
pripravah na volitve so veliko 
pozornosti namenili tudi sestavi 
članov konferenc in organov soci-
alistične zveze. Sestava vsekakor 
mora predstavljati pravo razmerje 

posameznih kategorij prebivalstva 
vsake krajevne skupnosti in tudi 
na ravni občine. 

Na_ volilni in programski seji 
občinske konference SZDL Mozir-
je sredi novembra bodo člani mo-
rali odgovoriti na vprašanje v 
kolikšni meri je socialistična zveza 
uresničila pred štirimi leti skupno 
dogovorjene in sprejete načrte. 
Predvsem bo pomembna ocena, v 
kolikšni meri se je socialistična 
zveza s svojo dejavnostjo vklju-
čevala v vsakodnevno življenje in 
delo in kako je uspela zagotoviti 
pogoje za organizirano in mno-
žično sodelovanje delovnih ljudi in 
občanov v sistemu socialističnega 
samoupravljanja. Upoštevajoč na-
šo družbeno stvarnost bodo morali 
na volilnih in programskih sejah 
sprejeti programske smernice, ki 
bodo zagotovile še bolj učinkovito 
delovanje političnega sistema. 

GASILCI KONEC PREJŠNJEGA STOLETJA — V arhivu gasilskega 
društva Ljubno ob Savinji ima svoje mesto tudi tale posnetek častitljive 
starosti. Slika je nastala leta 1899 na Stražah pri Radmirju, ko so se 
tamkaj na vajah zbrali gasilci treh sosednjih dnčtev. Spredaj sedijo 
gasilci iz Gornjega grada, v sredini so v temnih uniformah gasilci iz 
Radmirja, v zadnji vrsti pa z Ljubnega. 

Konjereja v mozirski občini 

Lepi dosežki pri vzreji konj 
Razvoj kmetijske mehanizacije 

je v zadnjih 15 letih močno skrčil 
število konj v Jugoslaviji, in v Slo-
veniji še posebej. Še leta 1965 je 
bilo v Sloveniji 56.000 konj, leta 
1980 pa so jih našteli vsega 17.000. 
Krepkemu upadanju števila konj 
se ni izognila tudi mozirska obči-
na, saj se je število v omenjenem 
obdobju zmanjšalo kar za 70 od-
stotkov. Takšno zmanjševanje je 
nedvomno ogrozilo tudi obrambno 
sposobnost hribovitih predelov, 
kamor mozirska občina zagotovo 
sodi. Obrambna pripravljenost je 
postala še toliko bolj vprašljiva za-
radi dejstva, da so bili našteti ko-
nji večinoma stari in za uporabo v 
oboroženih enotah zato neprimer-
ni. Upoštevati moramo tudi dej-
stvo, da je konjereja v preteklem 
obdobju družbi zagotavljala zna-
tna devizna sredstva, v njen razvoj 
pa je družba vložila bore malo. 

Zaradi zaskrbljujočega upada-

nja števila konj so se leta 1980 v 
mozirski občini odločili za pospe-
šen razvoj konjereje. Razvojni na-
črti temeljijo na uvajanju haflinške 
pasme, na pospeševanju konjeni-
škega športa in na pripuščanju do-
mačih kobil plemenjaku noriškega 
porekla. Za haflinško pasmo so se 
v Gornji Savinjski dolini odločili 
zato, ker so haflingerji  prilagojeni 
hribovitim alpskim področjem, 
poleg tega pa so vzdržljivi, skro-
mni in mirnega značaja, kar naj-
bolj ustreza potrebam oboroženih 
sil. Že leto kasneje so v mozirski 
občini uvozili 10 plemenskih kobil 
in jih oddali rejcem, ceno pa re-
gresirali. V občini je sedaj tudi 
plemenjak omenjene pasme, sicer 
last biotehniške fakultete iz Lju-
bljane. 

Dejstvo je, da so v mozirski ob-
čini z vzrejo haflingerjev v pretek-
lih dveh letih dosegli zadovoljive 
uspehe. Znatno se je povečal staiež 

živali, na visoki ravni pa je tudi re-
ja. Zadosten dokaz zato je tudi ne-
davna pregledna in ocenjevalna 
razstava na Brdu pri Kranju. Na 
njej so konji iz mozirske občine 
dosegli vi sto izrednih uvrstitev, 
najboljša pa je bila enoletna žrebi-
ca iz Trnavč, ki si je ,,prislužila" 
naslov najboljše v Sloveniji. Spod-
budno je, da se je zanimanje rejcev 
za haflinško pasmo močno pove-
čalo. V mozirski občini zato upa-
jo, da bodo z regresiranjem naku-
pa lahko usmerjali rejo in jo vezali 
na Zgornjesavinjsko zadrugo. Pri 
tem bi morali imeti prednost rejci, 
ki se ukvarjajo s kmečkim turi-
zmom, kar bi turistično ponudbo 
samo popestrilo. 

Znaten napredek so zabeležili 
tudi pri vzreji domačih pasem. Ku-
pili so plemenjaka noriške pasme 
in samo v lanski plemenilni sezoni 
našteli 72 pripustov. Tudi zadnji 

podatki kažejo, da načrte na pod-
ročju konjereje lepo uresničujejo. 
Poudariti velja še da pospeševanje 
konjereje ne temelji več na vzreji 
delovnih konj. Razvoj namreč na-
rekuje vzrejo živali za obrambne 
namene, za prirejo mesa, za šport 
in rekreacijo ter s tem za popestri-
tev turistične ponudbe. Lepi rejski 
uspehi zagotavljajo tudi večji do-
hodek, ki ga bodo ustvarili s pro-
dajo plemenskih živali na druga 
področja. Zanemariti ne kaže tudi 
dejstva, da konji izkoriščajo tisto 
krmno osnovo,-ki za rejo govedi ni 
primerna. 

Kot zanimivost naj veljajo na-
slednji podatki: leta 1960 je bilo v 
občini Mozirje 1.018 konj, leta 
1973 1.001, 1976 samo 428, 1979 
308, 1980 246, 1981 259 in leta 
1983 273 konj. Krenilo je torej na 
bolje, s širšo družbeno podporo pa 
bo razvoj zagotovo še hitrejši. 

•Vi MxSntQi 

Enoletna žrebička iz Trnavč je najboljša v Sloveniji. Tudi plemenjak, ki ga redijo v Lokah pri Mozirju, je vreden občudovanja 



Na šolah krožki, v združenem 
delu aktivi 

Šoštanj 

Nova avtobusna 
postajališča 

Prebivalci Metki pri Srftanju in ob cesti Veljka Vlahovica (na sliki) so po 
dolgem času koiino dobili težko prf akovani avtobusni postajališči. 
Tokrat so se izkazali tudi delavci Vekosa — tozda Komunalna oskrba, saj 
so postajališče v Saleku postavili v izredno kratkem času. B. M. 

Društvo upokojencev Titovo Velenje 

Nova stanovanja 
za upokojence 

Titovo Velenje 

Občinsko tekmovanje 
v vojaških veščinah 

V nedeljo, 16. oktobra, bo ob-
činsko tekmovanje v obvladovanju 
znanj in spretnosti, ki so pomem-
bne za SLO in DSZ. To tekmova-
nje organizira komisija za idejno-
politično in strokovno-vojaško ter 
samozaščitno usposabljanje pri 
občinski konferenci Zveze rezer-
vnih vojaških starešin Velenje. 

Tekmovanje se bo pričelo ob 8. 
uri, tekmovale pa bodo ekipe kra-

jevnih organizacij ZRVS, terito-
rialne obrambe, milice, civilne za-
ščite, tabornikov in smučarskega 
kluba Velenje. Tekmovalci se bodo 
pomerili med seboj v najrazličnej-
ših vojaških veščinah in znanju. 

Svečana razglasitev rezultatov in 
podelitev priznanj bo na velenj-
skem gradu. Prve tri uvrščene eki-
pe si bodo pridobile pravico sode-
lovanja v nadaljraih tekmovanjih. 

Društvo varnostnih inženirjev in tehnikov 

Uspešni na področju izobraževanja 

Pred nekaj dnevi so delavci 
delovne organizacije HPH pričeli 
urejati prostor ob Kidričevi cesti, 
na katerem bo stal stanovanjski 
blok za upokojence. Izvajalec 
gradbenih del bo Vegrad, gradili 
bodo predvidoma 18 mesecev, z 
deli pa bodo pričeli takoj, ko bodo 
prestavili vodovod, odtočne kanale 
in telefon. Petnadstropni stolpič 
bo veljal 36 milijonov dinarjev, 
poleg stanovanj pa bodo v njem 
tudi družabni prostori za 
upokojence Titovega Velenja. 

Potrebna sredstva so zagotovili s 
4-odstotnim prispevkom vseh 
upokojencev skupnosti invalidske-
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Delati so najprej začeli delavci HPH 

V sedanjem neugodnem go-
spodarskem gibanju in gmotnem 
položaju nekaterih delovnih 
organizacij in zlasti, ko moramo 
povsod dosledno izvajati stabiliza-
cijske ukrepe, imajo sindikati 
odgovorno in pomembno nalogo. 
Da je temu res tako, je razvidno 
tudi iz njihovih delovnih progra-
mov. ki se v marsičem razlikujejo 
od tistih iz preteklosti. Predvsem 
se razlikujejo v tem, da so naloge, 
njihovo reševanje s postavljenimi 
roki, dosledno in natančno opi-
sane. Zato je učinkovitost in 
uspešnost sindikatov, razumljivo 
toliko večja. To pa ne pomeni, da 
ta najštevilnejša družbenopolitična 
organizacija spremlja, daje pobude 
in obravnava le poslovanje, težave, 
ki se ob tem porajajo in vse drugo, 
kar k temu vprašanju sodi. Tem-
več je krog najrazličnejših 
aktivnosti mnogo širši, predvsem 
pa veliko pozornosti posvečajo 
tudi dobremu počutju vseh 
zaposlenih. 

Za slednje je dobro, lahko tr-
dimo zgledno poskrbljeno tudi v 

ga in pokojninskega zavarovanja. 
Pogodbo z izvajalcem so podpi-

sali na ključ, investitor pa je 
samoupravna interesna stanovanj-
ska skupnost občine Velenje, ki bo 
o poteku del sproti poročala 
gradbeni komisiji društva 
upokojencev Titovo Velenje. V 
bodočem stanovanjskem stolpiču 
bo 22 stanovanj in sicer; 5 
enoinpolsobnih, 5 enosobnih, 10 
garsonjer ter dvoje stanovanj v 
pritličju za paraplegike. Za vsa 
stanovanja imajo na društvu upo-
kojencev prošnje, njihovo upravi-
čenost pa bo komisija obravnavala 
te dni. 

B. Mugerle 

>: , ; " *"'"C, /t:;:;--'* 

šoštanjski Elkrojevi Konfekciji, 
kjer se dejavnost osnovne 
organizacije zveze sindikatov čuti 
na vsakem koraku. Ker je gospo-
darjenje omenjenega tozda nadvse 
ugodno, bistvenih težav pri pro-
izvodnji pa tudi ni, je sindikalno 
vodstvo sklenilo precej svojega 
dela osredotočiti na tista vpra-
šanja, ki se nanašajo na kar 
največji izkoristek delovnega časa, 
povečanju produktivnosti in 
kakovosti izdelkov. S tega 
področja skupaj z drugimi 
dejavniki v konfekciji, beležijo 
razveseljive rezultate. Za boljše 
počutje vseh delavk, zlasti tistih, ki 
osem ur sedijo ob stroju in z željo, 
da delovna zmožnost proti koncu 
časa ne bi upadla, so prav na po-
budo sindikata pred dobrim letom 
dni uvedli vsakodnevno pet-
minutno razgibavanje. Enoletne 
izkušnje kažejo, da je bila ta 
zamisel povsem na mestu, saj 
željeni rezultati niso izostali. 

,,Tudi za oddih in letovanje 
imamo v našem tozdu dobro 

Pred nekaj dnevi se je pri občin-
ski konferenci ZRVS Velenje sesta-
la komisija za idejno — politično 
izobraževanje, strokovno-vojaško 
(er samozaščitno usposabljanje in 
pregledala izvajanje načrtovanih 
nalog. 

Člani komisije so ugotovili, daje 
do konca leta potrebno še izvesti 
tekmovanje na temo SLO in DS 
(načrtovano za 16. oktobra). Vse 
krajevne organizacije ZRVS bi naj 
do 19. novembra organizirale obra-
vnavo zakona o ljudski obrambi in 
družbeni samozaščiti, varnostno-
političnem delu v krajevnih skup-
nostih. Ob tej priložnosti pa bi radi 
spregovorili še o požarno varno-
stnem področju. Tudi preverjanje 
znanja rezervnih vojaških starešin 
je načrtovano za letos. 

Glede na to, da je še veliko na-
log, ki jih je potrebno uresničiti še v 
tem letu, predsedstvo občinske 
konference ZRVS Velenje, pri-
poroča vsem krajevnim konferen-
cam, da v bodoče resneje in odgo-
vorneje pristopijo k uresničevanju 
načrtovanih nalog. Za to sta pred-
vsem odgovorna predsednik in se-
kretar ob pomoči ostalih članov 
odbora. Predsedstvo tudi opozarja 
krajevne organizacije ZRVS kakor 
tudi vse družbenopolitične organi-
zacije po krajevnih skupnostih, da 
se pričnejo pravočasno pripravljati 
na naš skupni praznik ob dnevu 

^oboroženih sil — 22. decembru. 
Naj še dodamo, da se za vse more-
bitne potrebne informacije lahko 
predsedniki, tajniki krajevnih 
organizacij in tudi rezervne vojaške 
starešine opravijo vsak dan, razen 
sobote od 8—14. ure v prostorih 
občinske konference ZRVS Ve-
lenje. 

Po nalogah republiške kon-
ference ZRVS naj bi v bodoče v 
vseh občinah na srednjih in os-
novnih šolah organizirali obram-

poskrbljeno. V Maslenici pri 
Zadru ima namreč Eikroj svoj 
dom s štiriindvajsetimi ležišči, 
kjer lahko letujejo tudi naši 
delavci. Letos jih je letovalo pet, 
vendar je zanimanje iz leta v leto 
vse večje. Tudi zato, ker letovanje 
lahko obročno odplačujejo, prevoz 
pa je organiziran. Nekaj naših je 
"letos ietovalo tudi v prostih 
Rekovih prikolicah, v mesecu 
avgustu pa smo organizirali izlet 
na Gorenjsko. 

V kolektivu imamo tudi lastno 
kuhinjo, v kateri pripravimo na 
dan za dopoldansko in popol-
dansko smeno približno 120 toplih 
malic. Malica, zanjo zaposleni 
prispevajo le simbolično vsoto 100 
dinarjev, je zelo okusna in vsem 
dobro tekne. 

Prav te dni pa teče akcija orga-
nizirane nabave ozimnice preko 
poslovalnice Ere, ki je za nakup 
ponudila zelo ugodne pogoje. 
Zanimanje je precejšnje. Skupaj z 
mladinsko organizacijo smo 
organizirali tudi akcijo čiščenja 

bne krožke. Priporočilo je tudi, da 
se v vseh večjih organizacijah zdru-
ženega dela ustanovijo tudi aktivi 
zveze rezervnih vojaških starešin. 
Omenjena akcija je v velenjski ob-
čini že stekla. Šolam bodo v veliko 
pomoč predvsem rezervne vojaške 
starešine, ki bodo o tem, za katero 
šolo so zadolženi, tudi pravočasno 
obveščeni. Poudariti velja, daje za 
starešine, ko sprejemajo to dol-
žnost, tudi priznanje za njihov trud 
in prizadevanje za prenašanje tradi-
cij NOB na mlajše rodove. 

B. Mugerle 

Leta 1981 so tudi v Titovem 
Velenju ustanovili društvo varnost-
nih inženirjev in tehnikov. Sprejeti 
delovni program dokaj dobro 
uresničujejo. Veliko pozornosti 
namenjajo lastnemu izobra-
ževanju. Tako organizirajo razne 
strokovne posvete, seminarje, 
strokovne ekskurzije, na katerih 
člani društva bogatijo svoje zna-
nje. V zadnjem času so organizirali 
nekaj seminarjev na temo čisto 
okolje, zdravstveni pregledi, 
odškodnine in zavarovanje in tako 
dalje. Poleg tega so obiskali vse 
večje delovne organizacije v ob-
čini. izmenjali so izkušnje s 
področja varstva pri delu, 
ponekod pa nudili tudi potrebne 
nasvete. Navezali so tudi stike z 
društvom varnostnih inženirjev in 
tehnikov iz Novega Sada. Lani so 
jih tudi obiskali. Ogledali so si šte-
vilne delovne organizacije na tem 
področju, se pogovorili o pro-
blemih, ki jih pestijo, izmenjali pa 
so tudi izkušnje. 

„Pred sindikatom so številne in 
odgovorne naloge, ki jih moramo 
sproti reševati," meni predsednica 
OO ZSS Cveta Božičevič 

delovnih prostorov in okolice. 
Sicer pa veliko naših akcij temelji 
na skupnem delu, saj je zaradi 
majhnosti kolektiva edini način, 
da načrtovane akcije tudi uspešno 
izvedemo. Uspevamo pa tudi zato, 
ker se sleherni delavec zaveda, da 
brez skupnega in ustvarjalnega 
dela ni napredka," je sklenila 
pogovor predsednica OO ZSS 
tozda Konfekcije Cveta Boži-
čevič. 

B. Mugerle 

Predsednik društva varnostnih 
inženirjev in tehnikov Velenje 
Miroslav Mohorko, poudarja, da 
namenjajo v društvu največ pozor-
nosti izobraževanju. Že lani so pri-
pravili izobraževalni program 
skupaj z Delavsko univerzo Vele-
nje. Obiskalo ga je okoli 500 
delavcev. V letošnjem letu so ta 

Predsednik društva varnostnih 
inženirjev in tehnikov Miroslav 
Mohorko 

Medicinska sestra je lep in 
human poklic, čeprav včasih 
naporen. Je vez med bolnikom in 
zdravnikom, je tista, na katero 
se najprej zlijejo vsi občutki, ki 
jih ima bolan človek. Ob vsakem 
času mora biti pripravljena 
tolažiti, predvsem pa pomagati, 
od nje je odvisen velik del 
zdravljenja. 

Vse to, kar smo povedali za 
medicinsko sestro v ženskem 
spolu, pa velja za našega sogo-
vornika v moškem spolu. 

Srečko Dobelšek je namreč 
eden prvih moških v tem pokli-
cu, prvi medicinski tehnik v 
našem kraju. 

Mamice in očetje, ki so pripe-
ljali svoje otroke v šolsko ambu-
lanto, pa tudi otroci sami, so bili 
sprva začudeni, pozneje pa so se 
privadili. Sprejemal je knjižice, 
dajal injekcije, prevezoval — 
skratka, opravljal je vsa dela kot 
njegove kolegice. 

Vprašanje, zakaj se je odločil 
za ta poklic, je pričakoval; toda, 
če ste pričakovali kakšen pose-
ben odgovor, poseben razlog, ste 
se zmotili, kot sem se zmotila 
jaz. 

,,Vsakemu petnajstletniku, ki 
konča osemletko, se je težko 
odločiti za poklic, saj se zaveda 
pomena te odločitve, sam pa je 
takrat skoraj še otrok. Premi-
šljeval sem in počasi, ne takoj, 
sem se odločil, da se bom vpisal 
na srednjo medicinsko šolo, saj 
se mi zdi, da je to lep in human 
poklic. Tako sem se leta 1976. 
začel voziti v Celje na Zdravstve-
ni šolski center. Štiri leta kasneje 
smo med devetdesetimi dekleti 
končali šolanje tudi štirje fantje 
in dobili naziv medicinski tehnik. 
Najprej sem moral na služenje 
vojaškega roka, ko pa sem se vr-
nil, sem si začel iskati zaposlitev, 
saj nisem prejemal nobene 
štipendije. V Zdravstvenem 
centru Velenju so ravno takrat 
iskali spremljevalce šoferjev — 
reševalcev. Toda zaradi pomanj-
kanja denarja tega delovnega 
mesta niso odprli, jaz pa sem 

program še razširili in dopolnili. 
Obiskalo ga je že 1500 delavcev, 
do konca leta pa jih bo še 500. Z 
Delavsko univerzo Velenje dobro 
sodelujejo, prav tako pa je 
sodelovanje uspešno tudi s 
samoupravnimi interesnimi 
skupnostmi, predvsem skupnostjo 
za požarno vairnost. Ravno v 
sodelovanju z njiimi je društvo lani 
izvedlo zelo obseižno nalogo. Izde-
lali so občinske požarne načrte. 
Dobro sodelujejo še z inšpekcij-
skimi službami, Zdravstvenim 
centrom in tako dalje. 

Trenutno prizadevno obravna-
vajo osnutek novega Zakona o 
varstvu pri delu. Ugotavljajo 
namreč, da je dosedanji zakon 
precej pomanjkljiv, na nov 
osnutek pa bodo prav tako dali 
nekaj pripomb. 

Zelo si člani društva varnostnih 
inženirjev in tehnikov želijo, da bi 
za izobraževanje varstva pri delu 
opremili posebno učilnico. Doslej 
so pri tovrstnem izobraževanju 
lahko uporabljali le nekatera 
avdiovizualna sredstva. 

M. Z. 

dobil delo v šolski ambulanti. 
Ravno v tistem času se je že 
začela kazati kriza v zaposlova-
nju tega kadra, tako da sem bil 
kar vesel, da sem delo sploh do-

bil", je povedal Srrečko Dobelšek 
o svojih začetnih korakih v tem 
poklicu, ki pa soi ga potrdili v 
njegovi odločitvi. 

Zdaj dela v dežurni ambulanti 
oziroma v službi neprekinjenega 
zdravstvenega varstva, kar po-
meni izmensko delo, nočno de-
lo in tudi ou nedeljah in prazni-
kih. Sprejemajo res najnujnejše 
primere, toda delo je kljub temu 
naporno. 

Pravi, da mu takšno delo 
ustreza in da ni nobenih bistve-
nih težav. Opravlja svoj poklic 
kot bi kateregakoli drugega in 
v vsem tem ne vidi nič nenava-
dnega. Če je eden redkih v 
Sloveniji, pa se je v vojski 
prepričal, d,a ima v drugih delih 
Jugoslavije veliko kolegov in tu-
di pri nas se vse bolj odločajo za 
ta poklic. 

Torej je padla še ena redkih-
pregrad med moškimi in ženski-
mi poklici in Srečko Dobelšek je 
eden tistih, ki jih pomaga rušiti. 
Kako pa je s temi pregradami 
doma, mi ni hotel povedati. 
Morda bi morala vprašati njego-
vo ženo in osemmesečnega 
sinčka Luka, h katerima je pohi-
tel po tem pogovoru. 

Nevenka Zolnir 

Obrat železokrivnica so si v Vegradu že dolga leta prizadevali 
sodobneje urediti, saj so delali v neustreznih delovnih pogojih. Pred 
nedavnim so se preselili v novo proizvodno halo, ki je sodobno 
opremljena. Z novo železokrivnico v celoti pokrivajo potrebe Vegrada, 
delajo pa tudi za druge izvajalce gradbenih dei. 

OO ZSS šoštanjske konfekcije 

Nenehna skrb za delavce 

SREČANJE  • SREČANJE  • SREČANJE 

SREČKO DOBELŠEK 
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Dom kulture Titovo Velenje 

Folklorna glasba Bolivije 
V petek, 14. oktobra 1983, ob 

19.30, bo v domu kulture v Tito-
vem Velenju koncert skupine AV-
LLU iz Zagreba. Skupina ki jo 
tvorijo bolivijski in zagrebški 
študentje, se ukvarja izključno s 
proučevanjem in gojenjem bolivij-
ske folklorne glasbe. Koncert, ki 
so ga nazadnje imeli pred raz-
prodano dvorano Valroslava 
Lisinskega v Zagrebu, je zadovoljil 
okus starih in mladih. Njihova 
prva LP plošča, ki je bila natis-
njena v 5 izvodih je bila prodana v 
4 dneh. Sedaj so jo ponatisnili v 
1000 izvodih. Na koncertu jo 
bomo lahko kupili. 

Skupina AYLLU bo izvajala 
glasbo iz andskih predelov Bolivije 
in Peruja. Beseda ,,Ayllu" 
pomeni na kečuanskem jeziku, ki 
ga govori 65 odstotkov 
staroseljencev Južne Amerike, 
nekako tako kot ,.skupina ljudi, ki 
jih povezuje isto delo". Njihov 
program je izredno bogat s pred-
stavitvijo instrumentov predko-
lumbijskega časa, ki temelji na 
tradicionalni folklori  Pueblo 
Indijancev, njihovih pesmi, plesov, 
nošenj in običajev iz starih andskih 
kultur do današnjih dni. Bolivijski 
Indijanci igrajo na instrumente, ki 
imitirajo glasove iz narave: kena, 
siku, tarka, mohoceno, kitara, 
bombo, charango, tamborica in 
drugi instrumenti, ki jih v Evropi 
ne poznamo. 

Na koncertu v Titovem Velenju 
bo grupa predstavila tudi zname-
nito zgodbo o poslednjem Inku, 
ki se spremeni v kondorja in jo 
poznamo pod imenom El condor 
pasa (Kondorjev let). Vse seveda v 
originalni izvedbi. 

Za šolsko mladino bo istega dne 
koncert ob 16.30. Vstopnice za 
večerni koncert po 150 din pa 
prodajajo v knjižnici v Titovem 
Velenju. Sindikati imajo do 30 % 
popust. 

Ogled razstave 
Kulturni center „Ivan Napot-

nik" Velenje bo v soboto 22. 
oktobra, organiziral ogled razstave 
KELTI IN NJIHOVI SODOBNI-
KI NA OZEMLJU JUGOSLAVI-
JE v Cankarjevem domu v Lju-
bljani in ogled gledališke predstave 
Toneta Partljiča MOJ ATA, SO-
CIALISTIČNI KULAK v izvedbi 
ljubljanske Drame v Slovenskem 
narodnem gledališču v Ljubljani. 

Odhod avtobusa ob 16.30 izpred 
Rdeče dvorane v Titovem Velenju, 
povratek pa predvidoma ob 23.30. 
Cena 400 dinarjev. 

Prijavite se lahko v Kulturnem 
centru ,,Ivan Napotnik", tel. 850-
265 do torka, 18. oktobra. 

Šoštanj 

Koncert Sonje 
Hočevar 
in Ladka Korošca 

V Kajuhovem domu v Šoštanju 
so preteklo soboto v čast Kajuho-
vih nagrajencev iz Titovega Vele-
nja: Neve in Mileta Trampuša, 
Boža Mohorka, Alojza Zavolov-
ška ter tamburaškega orkestra iz 
Pesja, priredili koncert partizan-
skih in narodnih pesmi ter opernih 
arij, ki sta jih izvedla Sonja Hoče-
var in Ladko Korošec iz Ljubljane 
ob spremljavi harmonikarja Mila-
na Stanteta. Po koncertu je bil 
tovariški večer v čast letošnjih 
Kajuhovih nagrajencev iz občine 
Velenje. V. K. 

Razstava Mihaela 
Slivarja in Franca 
Ravnjaka 

V počastitev krajevnega prazni-
ka so pretekli konec tedna v domu 
kulture v Šoštanju odprli likovno 
razstavo. Tokrat sta se v Šoštanju 
prvič predstavila širši javnosti Mi-
hael Slivar iz Titovega Velenja in 
Franc Ravnjak iz Šoštanja. 

Lepo aranžirano razstavo je or-
ganiziralo delavsko prosvetno 
društvo Svoboda Šoštanj. Mihael 
Slivar je po postavil na ogled 
izredno vestno po umetniških mo-
tivih narejene gobeline, Franc 
Ravnjak pa lesene kipe s kmečko 
in delavsko motiviko. Razstava je 
pri obiskovalcih zbudila precej 
zanimanja, saj so vsa razstavljena 
dela resnično plod dolgotrajnega 
in vestnega dela. V. K. 

Preko sto fantov, med njimi pa tudi dekle, Zdenka Dordič, je ta čas, ko 
to pišemo, že obleklo sivo-zeleno uniformo. Še pred tednom dni so bili 
zbrani v skupščinski dvorani, danes pa so razpišeni po celi Jugoslaviji. 
Zdenka je odšla za tri mesece v Petrinjo, fantje pa bodo v vojski ostali 
dlje. Za vse so prejšnjo sredo pripravili priložnostno slovesnost, na kateri 
so pred odhodom zvedeli tudi marsikaj koristnega. 

Predstavljamo gostinske lokale 

Gostilna Pri Vidi 
v Zavodnjah 

MIlan Goršek 

Zavodnje so prijetna vasica, 
osem kilometrov oddaljena od 
Šoštanja. Lepo je preživeti prosto 
popoldne v tem lepem predelu 
naše občine. 

V središču vasi sta tudi dve 
gostilni. Tokrat vam želimo 
predstaviti Gostilno pri Vidi, ki 
jo uspešno vodi Milan Goršek. V 
teh prostorih je 150 sedežev. V 
pritličju imajo točilno mizo, ob 
kateri je 30 sedežev, imajo pa še 
dve jedilnici s po 60 sedeži. Ti 
dve jedilnici sta namenjeni pred-
vsem zaključenim skupinam, kot 
so skupine izletnikov, svatbe in 
podobno. Lokal odpirajo vsak 
dan ob 10. uri, zapirajo pa ob 
23. uri zvečer. Seveda ta delovni 
čas ne velja za zaključene 

skupine. Vsak četrtek in prvo 
sredo v mesecu pa je gostišče 
zaprto. 

Povprašali smo, če se jim je 
obisk v času energetske krize, ko 
so kilometri, ki jih lahko 
mesečno prevozimo, zelo omeje-
ni, kaj zmanjšal. Milan Goršek 
je povedal, da se je število in-
dividualnih obiiiov zmanjšalo 
od 30 do 50 odstotkov, obisk za-
ključenih skupin pa se ni zmanj-
šal. 

In od kod prihajajo gosti v to 
gostišče? ,,Med tednom je večina 
gostov iz naše občine, pa tudi iz 
samih Zavodenj," je povedal 
Milan, ob koncu tedna pa priha-
jajo tudi od drugod. Tako na 
primer k nam vsako leto redno 
prihajajo tudi skupine Italijanov. 
Pred leti so po naključju zavili k 
nam, tukaj jim je ugajalo in 
sedaj se redno vračajo." 

V Gostilni pri Vidi v Zavod-
njah nudijo poleg jedi, ki so na 
jedilnih listih v vsaki boljši 
gostilni, ob nedeljah menije po 
reklamnih cenah. Gostje pa si 
najraje naročajo zrezke z goba-
mi, to pa zato, ker imajo na 
voljo sveže gobe, to so 
največkrat jurčki in lisičke. V 
mesecu oktobru pa uvajajo še 
eno novost. Vsak petek bodo v 
gostilni na voljo domače koline. 
Nudili bodo krvavice, pečenice, 
zelje, repo, ajdove žgance itd. 

Pa še to: pred dnevi si je 
gostišče pri Vidi ogledala posebna 
komisija in j i dodelila četrto 
zvezdico. 

Iščemo najstarejšo fotografijo 
Danes'v tej naši zelo uspešni ru-

briki objavljamo dve fotografiji. 
Obe sta nastali leta 1930, prinesla 
pa nam jih je Marija Goršek z Ra-
ven. 

Prva fotografija  prikazuje pred-
vojno opekarno pri Strnaku (Gor-
šku) na Ravnah, druga pa je 

nastala med pustnim sprevodom 
po šoštanjskih ulicah. Prikazuje 
,,vleko ploha". Tega so pustili 
pred vrati ,,mladeniča", ki si nika-
kor ni mogel najti neveste. Na fo-
tografiji  je Marija Sevtnikar. 

Ce morda poznate ta običaj nam 
pišite, prav tako pa še vedno čaka-

mo, da nam opišete ,,bikovo oh-
cet." Fotografijo smo objavili v 
eni prejšnjih številk Našega časa. 
Sicer pa gotovo pomnite še obilo 
starih običajev. 

Pišite nam, 
objavili. 

z veseljem jih bomo 

M | | M 
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IZDELA  ŠŠD • IZDELA  ŠŠD • IZDELA  ŠŠD • IZDELA  ŠŠD Dan pionirjev Pri Darji 
29. september smo, kot vsako 

leto, proslavljali svečano s pionir-
sko konferenco. To leto pa smo se 
odločili, da obiščemo rojstni kraj 
tovariša Tita. Že nekaj dni pred 
tem smo vsi razpravljali samo o 
tem dogodku. Komaj smo pri-
čakali dan, ko smo odšli v Kumro-

Zjutraj nas je prebudilo sonce in 
nas posvarilo, naj pohitimo, da ne 
bomo zamudili vlaka, čeprav bi 
vsak rad še malo poležal v postelji. 
Hitro sem se oblekel in zdirjal na 
zborno mesto pred šolo in že smo 
bili na vlaku, ki je v trenutku oži-

vel. Pred nami je bežala pokrajina, 
ki se je bleščala v jutranjem soncu. 
Vlak je bil kot deček, ki je dirjal 
za soncem. Na vsaki postaji smo se 
jezili na vlakovodja, ki nas ni hotel 
odpeljati naprej, saj smo si vsi 
želeli, da bi bili čimprej na cilju 
Končno smo prisopihali čez Sotlo 
in že smo bili v Kumrovcu. Na 
železniški postaji smo se razdelili v 
več skupin. Delegati, ki so zastO' 
pali oddelčne skupnosti, so krenili 
proti Domu borcev in mladine. 
Delegatska konferenca je zopet 
potrdila našo odločnost, da bomo 
hodili po Titovi poti — poti miru 

MATJAŽ GROZNIK, 6. c 

Ogledali smo si film - Titova 
potovanja miru 

Cvetje, pozdravi, nasmeh in 
Titovo ime na ustih . . . Vse to je 
tovariša Tita spremljalo na 
potovanjih. Nikdar se ni naveličal 
odzdravljati množici, ki mu je 
vzklikala. Bil je srečen med ljud-
mi. 

Film je še vedno prikazoval 
navdušenje in srečo ljudi ob sreča-
nju s tovarišem Titom, jaz pa sem 
videla samo še njega in zarosile so 
se mi oči. 

JOLANDA ROGELSEK, 8. b 

Kamorkoli je tovariš Tito prišel, 
povsod ga je sprejela navdušena 
množica. Vsak ga je želel videti, 
mu stisniti roko in ga zasuti s cvet-
jem. 

Povsod so ga lepo sprejeli, saj se 
je vse življenje boril za svobodo. 

NATAŠA GROBELNIK, 8. b 

Povsod cvetje, zastave, vzkliki: 
TTTO. 

Gledala sem film in naenkrat se 
mi je zazdelo, da vidim Tita od 
blizu. Kot da se smeji samo meni. 
In ko mu je neka ženica podala ro-
ko ter ga poljubila na lice, sem 
želela, da bi ta ženica bila jaz. Ka-
ko srčno sem si to želela. 

Le enkrat, samo enkrat bi mu 
rada padala roko in ga poljubila. 

HELENA ROSER, 8. b 

Tito je potoval po vsem svetu in 
ljudje so v njem videli simbol mi-

ru, svobode in prijateljstva. 
Povsod, kamor je prišel, so ga le-
po sprejeli. Vsak mu je hotel stis-
niti roko, mu pogledati v oči, ga 
poljubiti na lice. 

Ko se je vozil skozi mesta, so ga 
nepregledne množice zasule s cvet-
jem. S tem so mu izkazali spo-
štovanje in ljubezen. Ponosna 
sem, da živim v Titovi Jugoslaviji. 

BERNARDA MEZA, 8. b 

Kumrovec je majhno, toda zelo 
obiskano mesto. V njem se stikajo 
poti pionirjev in mladine. Iz 
Kumrovca pa vsak odnese lepe 
vtise in nova spoznanja o človeku, 
katerega lik ostaja naš vzor. 

BOŠTJAN ABINA, 6. b 

Tita so po svetu ljudje toplo in 
prisrčno sprejemali. V njem so 
videli in še vidijo velikega človeka 
in revolucionarja, ki je prvi dal 
pobudo za neuvrščenost. Njegovo 
življenje je bilo vseskozi preplete-
no z bojem za svobodo, 
enakopravnost in srečo vseh ljudi. 
Zato ga imamo radi. 

MARJETA JEDLOVČNIK, 6. c 

Ponosni in srečni smo, da smo 
dan pionirjev lahko preživeli v 
Kumrovcu, v Titovem rojstnem 
kraju. 

PIONIRJI IN MLADINCI 
OSNOVNE ŠOLE 
ANTON AŠKERC 

Življenje na 
kmetiji je lepo 

Na dan pionirjev smo odšli k 
naši sošolki Andreji in j i pomagali 
pri pobiranju sadja in ličkanju 
koruze. > 

Nobena sošolka ni verjela An-
dreji, da se zaradi preobilice dela 
ne more učiti. Sedaj j i vsi ki smo 
bili pri njej verjamemo! Njeni 
starši imajo zelo veliko kmetijo. 
Življenje na kmetiji je lepo, a zelo 
težko. Jaz tega, kar mora delati 
Andreja, ne bi zmogla. 

Metka Škafar,  7. a 
OŠ Karla Destovnika Kajuha 

Šoštanj 

Družbeno 
koristno delo 
našega razreda 

ŠŠD Anton Aškerc 

Brez dela ni uspehov 
Nadvse skrbno so člani šolskega 

športnega društva Anton Aškerc iz 
istoimenske šole v Titovem Vele-
nju pripravili pred dnevi občni 
zbor, katerega glavni moto. kot 
tudi njihovega dela, je bil ,,Brez 
dela ni uspehov". Teh pa je bilo v 
preteklem letu dni kar obilo, če-
prav so se že na začetku šolskega 
leta 82/83 srečali s prvimi težava-
mi. Ker so šolo nadzidali, so imeli 
pouk na osnovni šoli Gustava Šili-
ha v popoldanski izmeni. ,,S tem 
pri delu ŠŠD v primerjavi z drugi-
mi društvi nismo bili v enakoprav-
nem položaju. Zaradi ..gostova-
nja" na osnovni šoli Gustava šili-
ha nam je ostalo dosti mani časa 

za krožke, treninge in priprave 
reprezentance ŠŠD. Veliko težav 
so nam povzročala občinska tek-
movanja, ki so vsa v popoldan-
skem času. Torej so bila takrat, ko 
smo imeli pouk," je dejala v poro-
čilu predsednica društva Petra Go-
steč nik. 

Vseeno pa so se udeležili vseh 
občinskih in drugih tekmovanj. 
Teh je bilo več kot 50. V preteklem 
šolskem letu so imeli 11 
rednih krožkov ter nekaj občasnih. 
Čeprav je bilo delo društva nekoli-
ko moteno zaradi pouka v popol-
danskem času, se to ni dosti 
poznalo pri delu oziroma pri do-
seženih uspehih. Osvojili so veliko 

prvih mest. Se zlasti so se razvese-
lili druge zaporedne zmage na je-
senskem krosu za pokal Našega 
časa, prvega mesta na področnem 
prvenstvu v atletiki v Ravnah na 
Koroškem, tretje zaporedne zmage 
na pionirski olimpiadi, prvega me-
sta njihove ženske štafete v Lju-
bljani, dobili so tudi priznanje 
ZTKO občine Velenje kot najuspe-
šnejše ŠŠD v občini in zlato priz-
nanje oziroma plaketo ŠŠD, ki j ih 
podeljuje republiška komisija za 

Prepričani smo, da bodo člani te-
ga šolskega športnega društva v 
naši občini tudi v tem šolskem letu 
enako uspešni. Čeprav se je novo 
šolsko leto šele komaj začelo, že 
lahko rečemo, da so na dobri poti, 
da bodo ponovili uspehe iz lanske-
ga leta. Na septembrskem krosu so 
bili spet najboljši. 

Takole so se veselili po letošnji ekipni zmagi na občinskem krosu (sv) 

Jesenski kros 83 
Zveza telesno-kulturnih organizacij 

občine Velenje in velenjski atletski klub 
sta tudi letos konec septembra uspešno 
pripravila in izvedla jesenski kros. V 
mestnem parku je nastopilo kar 659 
tekmovalk in tekmovalcev osnovnih šol, 
vzgojnovarstvenih zavodov in Centra 
srednjih šol občine Velenje.., 

Rezultati: cicibani - 50 m: 1 Dam-
jan Golčnik ( W Z Vrtiljak), 2. Mitja 
Brinovšek, 3. Tomaž Svetko (oba W Z 
Tinkara); cicibanke — 500 m: t. Ana 
Kodrin, 2. Nina Curči, 3. Ines Vidovič 
(vse VVZ Tinkara); pionirji (letnik 
75/76 — 500 m: 1. Marko Rebec (OS 
GS), 2. Aleš Skoberne (OS V V), 3. Ivo 
Bjondič (OS BR); pionirke (letnik 
75/76) - 500 m: 1. Vlasta Praunseis (OS 
AA), 2. Renata Feguš, 3. Vilma Arzen-
šek (obe OS VV); pionirji (letnik 73/74) 
- 1000 m: 1. Viktor Cepelnik (OS GS), 
2. Robi Potočnik (OS AA), 3. Dejan 
Znidar (OS MPT); pionirke (letnik 
73/14) - 1000 m ^ J . Irena_Skrbinek 
(OS BR), 2. Alma Mujič (OS MPT), 3. 
Sonja Oberč (OS BR); pionirji (1972) 
-1000 m: 1. Peter Sevčnikar (OS AA), 2. 
Matjaž Vrhovnik (OS GS), 3. Gorazd 
Pogorevčnik (OS AA); pionirke (1972) -
1000 m: 1. Darja Ravnjak (OS BR), 2. 
Helena Skornšek (OS KDK), 3. Katja 
Marin (OS AA); ml- pionftji (1971) -
1000 m: 1. Aleš Crnič (OS BM), 2. Izi-
dor Golčman (OS AA), 3. Stane Podpe-
čan (OS VV); ml- pionirke (1971) — 
1000 m: 1. Irena Volk (OS GS), 2. Nina 
Verzolak (OS AA), 3. Mojca Kos (OS 
VV); ml. pionirji (1970) — 1000 m: Ro-
meo. .Salam on (OS MPT). 2. Robi 
Ravnjak (OT BR), 3. Jernej Pečnik 
(OS BM); ml. pionirji (1970—1000 
m: 1. Sonja Zidar, 2. Tatjana Burger 
(2be 0.5 AA). 3. Romana Zorman (OS. 
(GS); st. pionirji (1969) — 1UOO m: 1. 

Grega Snharlolnik (OS BMt, ?.. Stane 
Kavdik (OS GS), 3. Sabahudin Golač 
(OS BM); st. pionirke (1969)—1000 m: 

1. Karmen Silovšek, 2. Irtna Slutej (obe 
OS_AA). 3. Gordana Miletič tOS nS); 
st. pionirji (1968)—1000 m: 1. Bogdan 
Podpečan (CSS EKS), 2. Darjo Pun-
gartnik (SRS), 3. Samir Ibrahimovič 
(CSS EKS); st- pionirke (1968) - 1000 
m: 1. Nataša Krenker (CSS EK3), 2. 
Andreja Jošt (AK Velenje), 3. Saša 
Silovšek (gimnazija); ml- mladinci 
(1966/67) - 2000 m: 1. Martin Stajner 
(SRS), 2. Tomaž Potočnik (AK), 3. 
Iztok Stropnik (SRS); st- mladinci 
^1964/65) - 3000 m: 1. Miran Hudo-
urnik 2. A1K Zauhi t oba A P V Vlado 
Moinei (SRŠ); st. mladinke (1965/66 in 
članice letnik 1963 in starejše) — 1500 
m; 1. J. Pečovnik. 2. Goršek, 3. T. 
Pečovnik (vse gimnazija); člani letnik 
1947 do 1963) - 4000 m: 1 Dragan Anič, 

2. Branko Kranjc (oba TGO), 3. Obrad 
Lazič (ak). 

Ekipni vrstni red — pionirji in 
pionirke: 1. OS Anton Aškerca 301 
točka, 2 .-3. COS Bratov Mravljaltov 
in COS Veljka Vlahoviča 454, 4. OS 
Gustava Siliha 489, 5. COS Biba ROcka 
537 in 6. OS Mihe Pintarja-Toleda 542 
točk; ciciban: 1. VVZ Tinkara 22 točk, 
2. VVZ Ciciban 38 točk. 

V četrtek, 29. septembra, je bil 
dan pionirjev. Zato ni bilo pouka. 
Že nekaj dni prej smo se domenili 
s tovarišico, da bi ta dan izkoristili 
delavno. Sošolka Darja je doma 
na veliki kmetiji. Sedaj, ko je je-
sen, je veliko dela s spravilom pri-
delkov. Zbrali smo se pred Zelez-
nino. Pot do Šentilja je bila dolga. 
Z avtom nas je peljal do trgovine 
sošolkin oče. Tam sta nas že čaka-
la Darja in Emil. Skupaj smo odšli 
na Darjin dom. Tam smo trebili 
buče. Po končanem delu smo do-
bili jabolčni zavitek. Po malici 
smo se malo lovili. Napotili smo se 
peš proti Titovem Velenju, Ko smo 
hodili že nekaj časa, se je pred na-
mi ustavil avto. Vožnja je bila 
imenitna. Hitro smo bili v Starem 
Velenju. 

JožePinter, 5. razred, 
OŠ XIV. divizije 

Pred Titovim spomenikom v Kumrovcu 

Prišli so prijatelji 
29. september je dan pionirjev. 

Vsi pionirji imamo prosti dan. Na 
ta dan sem povabila sošolce na 
moj dom. Odločili smo se, da bo-
mo imeli delovno akcijo. Z Emi-
lom sva jih čakala pri trgovini v 
Šentilju. Po nekaj minutah čaka-
nja so se pripeljali z avtomobilom. 
Izstopili so. Pot smo nadaljevali 
peš. Od trgovine do mojega doma 
je dva kilometra. Sošolce je pot 
utrudila. Ko smo prišli do doma, 
smo se takoj lotili dela. Pri hlevu 
je bil velik kup buč. Mama jih je 
nasekala. Mi smo jih začeli čistiti. 
Tekmovali smo med seboi in c to-

varišico. Očistili smo jih veliko. 
Ko je tovarišica videla, da smo 
utrujeni, je razdelila zadnje polo-
vice buč in dejala, da bomo z de-
lom končali. Vsi smo se trudili, da 
bi bili čimprej gotovi. Tovarišica je 
še določila pol ure za igranje. Te-
ga smo bili najbolj veseli. Igrali 
smo se in lovili. Č as ie kar prehi-
tro minil. Moji sošolci so se poslo-
vili. Pospremila sem jih delček po-
ti. 

Takih dni si še želim. 

Darja Pačnik, 5. razred, 
Oš XIV. divizije 

Vsi ljudje se moramo truditi, da 
z delom koristimo družbi. Tudi 
učenci našega razreda se trudimo. 
Zjutraj, po malici, smo se odpra-

vili v sadovnjak. Najprej smo 
potresli drevesa, nato pa smo po 
S_ku pipah _ odšl ipazabo i e. Ker smo 
jabolka že prej pobrali nakup, 
je šlo delo bolje od rok. Toda 
le od začetka. Začelo je sija-
li sonce in neusmiljeno pripe-
kalo na nas. Drug drugega 
smo spodbujali, a kaj, ko smo ho-
teli pojesti čimveč jabolk in tako 
so bili naši trebuščki polni, zaboji 
pa . . . No, saj veste, na pol praz-
ni. A ko smo zagledali, da nas bo 
ena skupina prehitela, se nam je 
spet vrnila dobra volja. ,,Mi bomo 
prvi," smo si rekli. In res. Z 
vsakega lasa nam je tekel znoj, a 
ne zastonj. Vsi skupaj smo nabrali 
100 zabojev. To pa ni od muh, 
kajne. Smo šele učenci tretjega 
razreda in pomislite, kako pridni 
bomo šele, ko bomo starejši. 

Tanja Hribar, 3. c 
COS Veljka Vlahoviča 

Titovo Velenje 

Otroška igrišča 
v oDcim Velenje je bilo urejenih 

razmeroma (v primerjavi z drugimi 
občinami) veliko otroških igrišč ali 
igralnih kotičkov. Glavni problem 
je nadaljnje vzdrževanje teh ob-
jektov; vzroki so predvsem v 
denarju ter v pripravljenosti obča-
nov, da obvarujejo in vzdržujejo 
družbeno premoženje. 

V bodoče bo potrebno še več tru-
da vložiti v vzdrževanje pridoblje-
nih dobrin, kamor sodijo tudi 
otroška igrišča. 

Več bomo morali storiti za vzgo-
jo staršev in otrok, in sicer v šolah, 
v vzgojnovarstvenih zavodih,' pre-

Postani 
naš dopisnik 

ko časopisov in radia. Zavedati se 
bomo morali, da so bila otroška 
igrišča urejena s sredstvi vseh 
delavcev, in da bodo ponovno po-
trebna sredstva za večja popravila, 
če ne bomo sproti vzdrževali ob-
jektov in odpravljali manjše po-
manjkljivosti. Spet bo moral zaži-
veti duh prostovoljnega dela in na 
ta način urejali te objekte brez ve-
likih stroškov in hkrati koristno 
preživljali prosti čas — skupaj s 
svojimi otroki, ki lahko prav tako 
pomagajo, kjer morejo. 

Glede na sedanji položaj gospo-
darstva, ne bo mogoče več urejati 
novih otroških igrišč z družbenimi 
sredstvi, zato je še toliko bolj po-
membna skupna akcija za varova-
nje pridobljenih igrišč ter vzdrže-
vanje in obnavljanje pokvarjenih 
elementov. 

Na delovni 

Prehrana otrok 

29. septembra je bil dan pionir-
jev. Na ta praznik nismo imeli 
pouka, ampak pionirsko konfe-
renco. Po konferenci smo se 
odpravili na delovno akcijo. Vsak 
razred si je izbral delo. Mi smo 
odšli k sošolki Ivici pobirat koruzo 
za silažo. 

Do njenega doma smo se pripe-
ljali s kolesi. Pot je bila dolga in 
strma in že ta nas je dodobra spo-
tila. Po kratkem počitku in kozar-
cu sladkega mošta na domačiji, 
smo se odpravili na polje. Nekateri 
so bili takšnih opravil že vajeni, 
drugi pa smo jih šele spoznavali. 
Delo smo si seveda razdelilir eni 
smo pobirali koruzo in jo dajali na 
kupe, drugi pa so jo spravljali v 
rezalni stroj. Pobrali smo je veli-
ko. Zmanjkalo nam je časa, zato 
je nekaj koruznih storžev še ostalo 
na njivi. Dobili smo obilno malico, 
potem pa smo si ogledali še maj-
hne prašičke, teličko in krave. 
Poigrali pa smo se tudi s psom 
Ringom. 

Zadovoljni smo se odpravili do-
mov. Tudi sošolka in njeni starši 
so bili zadovoljni, saj smo jim pri-
hranili mnogo časa. 

Darinka Kompan, 8. b 
OŠ Karla Destovnika Kajuha 

Šoštanj 

Vsi osnovnošolski otroci so de-
ležni vsakodnevne malice v šoli, 
otroci, ki so vključeni v oddelke 
podaljšanega bivanja pa prejemajo 
še dodatno malico oziroma zajtrk. 

Kosila prejema 70 % vseh osnov-
nošolskih otrok: na celodnevnih 
šolah prejemajo kosila vsi otroci, 
na drugih šolah pa glede na potre-
be družin — kjer je možnost pre-
hrane doma, otrok ne je v šoli; le 
na 6 podružničnih šolah še ni 
možnosti, da bi otroci prejemali 
kosila (Paka, Šentilj, Škale, Cir-
kovce, Plešivec, Zavodnje). 

Starši plačujejo le del cene šolske 
prehrane — nabavno vrednost ži-
vil, vse stroške s pripravo hrane 
(osebni dohodki kuharic, čiščenje, 
elektrika, itd) pa krije Občinska 
izobraževalna skupnost. 

Tak način financiranja ni uvelja-
vljen v vseh občinah, polna cena 
kosila bi na primer znašala 63,00 
din na dan (sedaj 45,00 din). 

Predšolski otroci — tisti, ki so 
vljučeni v dnevno varstvo (37 Vo), 
so deležni celodnevne prehrane, ki 
jo sestavljajo za dojenčke 4 obro-
ke, za predšolske otroke pa 3 
obroki dnevno. 

Pri Občinski skupnosti otroškega 
varstva deluje komisija za prehra-
no, ki spremlja kvaliteto in ceno 
prehrane na šolah in v vzgojnovar-
stvenih zavodih. Ob stalni rasti cen 

se postavlja vprašanje, kako zago-
tavljati še vnaprej kvalitetno hrano 
za ceno, ki bi jo starši še zmogli 
poravnati. Čeprav krijejo polno 
nabavno vrednost hrane v šoli 
starši z dohodkom nad 4.700,00 
din na člana (v letu 1982), je ob hi-
tri rasti cen in zato padanju stan-
darda družin z otroki to merilo 
prenizko. Seveda se hkrati posta-
vlja vprašanje, kako rešiti ta pro-
blem posebno še, ker ni mogoče 
pričakovati dodatnih sredstev v 
skupni porabi. 

Cena šolske prehrane se je naza-
dnje dvignila v januarju 1983 in je 
nekaj otrok vsaj začasno preneha-
lo prejemati malice ali kosila. Ven-
dar so v mesecu ali dveh starši 
ugotovili, da je taka prehrana še 
vedno cenejša, predvsem pa so j ih 
pedagoški delavci na šolah prepri-
čali, da otrok za svoj razvoj potre-
buje redno prehrano. 

Problem cene in kvalitete je v 
vrtcih enak, le da je tam hrana se-
stavni del programa zavoda. Le ti-
sti otroci, ki so prisotni vsak dan 
do 13. ure in imajo doma prehra-
no, ne jedo kosila v vrtcu. 

Ob padanju standarda bo po-
trebno več pozornosti posvetiti 
družinam z otroki, kajti zdrava 
prehrana je eden izmed važnih 
dejavnikov zdrave rasti otrok in 
pogoj, da bodo ti otroci kasneje 
zdravi starši in delavci. 



Med slovesno otvoritvijo 

Športne igre delavcev EGS 

Športniki RLV prepričljivo 
najboljši 

Trim kolesarjenje 
To nedeljo se lahko udeležite 

trim kolesarjenja, ki »a orga-
nizira Zveza teksnokuktirnih 
organizacij obč ine Velenje. 
Start bo pred Rdečo dvorano 
od 9. do U . ure. Vsi udeleženci 
trim kolesarjenja vozijo na last-
no odgovornost. Lpeštevali pa 
morajo cestno-proaaetne pred-
pise in voziti v manjših sku-
pinah. 

Poi bo vodila od Rdeče dvo-
rane. preko Otoirca. Laz. Kavč, 
Starega Velenja, Start »asi. 
Konovega, Sel do cilja. Akcija 
trim kolesarjenja se bo korf  ata 
približno ob 13- ari. Če bo 
deževalo, bo akcija naslednjo 
nedeljo. 23. oktobra. 

Prejšnjo soboto so bile v Ljub-
ljani v športnem parku Slovana na 
Kodeljevem 27. športne igre delav-
cev Elektrogospodarstva Slovenije. 
Več kot 800 športnikov iz dvajsetih 
delovnih organizacij se je med 
seboj pomerilo v devetih športnih 
panogah, in sicer v tekih, malem 
nogometu, namiznem tenisu, 
odbojki, kegljanju, šahu, strelja-
nju, ribolovu in vlečenju vrvi. 

Sestavljeno organizacijo REK iz 
Titovega Velenja so na tem tekmo-
vanju zastopali športniki iz delov-
nih organizacij RLV in TE Šo-
štanj. Zlasti športnice in športniki 
iz rudnika so s svojimi nastopi 
dokazali, da so odšli v Ljubljano 
kot dobro uigrana športna celota, 
saj so v skoraj vseh panogah segli 

po enem izmed prvin tren mest. 
Najuspešnejši so bili na tekmo-

vanju v ekipnih tekih, kjer so 
osvojili dve 1., eno 2., eno 3. 
mesto in 1. mesto med ekipami, 
najboljši pa sta bili tudi ekipi za 
mali nogomet in ribolov. 
Odboj karjem in odbojkaricam sta 
v končni razvrstitvi pripadli drugi 
mesti, enako pa se je uvrstila strel-
ska ekipa. 

V izredno močni konkurenci so 
se s tretjim mestom med osemnaj-
stimi ekipami izkazali tudi rudniški 
kegljači, enako uvrstitev pa so 
dosegle tekmovalke v namiznem 
tenisu. Nekoliko so razočarali le 
šahisti in moška ekipa v namiznem 
tenisu, ki so bili četrti oziroma 
peti. Preoej slabše so se uvrstili 

športniki iz TE Šoštanj, ki so 
osvojili dve 5. mesti (streljanje, 
odbojka — ženske), dve 6. mesti 
(mali nogomet, odbojka-moški), 
10. mesto moška kegljaška ekipa 
in 13. mesto moška ekipa v na-
miznem tenisu. 

Kljub temu pa lahko zaklju-
čimo, da so bile športnice in šport-
niki iz obeh delovnih organizacij, 
združenih v SOZD REK Titovo 
Velenje, na zaključni slovesnosti v 
ljubljanski Festivalni dvorani 
približno enako zadovoljni; rudni-
ški predstavniki zaradi dvanajstih 
osvojenih plaket, delavci iz TE Šo-
štanj pa zaradi velike torte, ki si jo 
je z zmago v finalu tekmovanja v 
vlečenju vrvi priborila njihova 
ženska ekipa. — bo — 

Invalidski šport 
Na republiškem prvenstvu v 

balinanju, ki je bilo v Ljubljani, je 
ekipa velenjske občine med 120 
tekmovalci oziroma 12 občinskimi 
ekipami, zasedla 4. mesto. To je 
doslej največji uspeh naše ekipe, ki 
je nastopila v postavi: Kopina, 
Melanšek, Hudarin, Knez, Razdrih 
in Horvat. 

X X X 
Na velikem šahovskem turnirju 

slepih in slabovidnih, ki je bil v Ti-
tovih Užicah, kjer so nastopili 
invalidi iz vseh Titovih mest ter 
glavnih mest republik in pokrajin, 
je uspešno nastopil tudi Edi 
Vodeb iz Titovega Velenja. Med 
28 tekmovalci je bil dvanajsti. 

X X X 
Ob občinskem prazniku pobra-

tene občine Vrnjačka banja so 
invalidi te občine povabili na tek-
movanje v raznih športnih pano-
gah tudi invalide iz naše občine. 
Najuspešnejši med 45 tekmovalci 
iz devetih mest cele Jugoslavije, je 
bil iz naše občine Franc Teran, ki 
je v streljanju z zračno puško do-
segel 3. mesto in s tem osvojil 
bronasto kolajno. 

X X X 
Kegljači DI Titovo Velenje so 

sodelovali na že tradicionalnem 

turnirju ob občinskem prazniku 
Kočevja. Med dvajsetimi ekipami 
so zasedli odlično 2. mesto in pre-
jeti pokal. V ekipi so biJi: Gotob, 
Hankič, Zagorc, Hribernik, Luke-
žič, Ferdo Komljenovič. 

X X X 
Ob našem občinskem prazniku 

I so ribiči organizirali t robo j ekip iz 

j občin Bela crkva, Vrnjačka Banja 

i in Velenja. Tekmovanje je bito 

' zlasti zanimivo, ker so  sodelovale 

i tudi ženske ekipe. Najuspešnejši so 

' bili domačini. Rezukati; moški: 1. 

Velenje (Pfiberšek. Podgoršek. 

! Sumah), 2. Bela crkva. 3. Vrnja-
| čka Banja. Ženske: 1. Velenje 

| (Skela, Podgoršek), 2. Vrnjačka 

banja, 3. Bela orkva. 

Ribiči so to srečanje izkoristili 

tudi za to, da so prizadevni ribiški 

družini izročili priznanje za 

dolgoletno pomoč in sodelovanje z 

invalidi. Na srečanju je Ivo Jamni-

kar v imenu SO Velenje izročil 

Edvardu Cemrihu red zaslug za 

narod s srebrnim vencem in Val-

terju Golobu red dela s srebrnim 

vencem, za zasluge pri defei v 

invalidski organizaciji, zlasti pa pri 

organiziranem delu na področju 

rekreacije in športa. Invalidi naše 

občine že vrsto let dosegajo kpe 

uspehe. 

Šahovske novice 
Letošnjega osmega hitropoteznega 

turnirja za prehodni pokal šahovskega 
društva. se je udeležilo petnajst igral-
cev. Zmagal je Boris BreSar z enajstimi 
točkami, pred Kristanom, Matkom in 
Gorškom 2 desetimi točkami. V skupni 
uvrstitvi pa še naprej vodi Goršek pred 
Matkom, Kristanom ter Brešarjem. 

V prostorih Delavskega kluba je bil v 
rorek, 4. oktobra, odigran tradicionalni 
šahovski dvoboj med ekipama REK 
Franc Leskošek-Luka in Gorenjem. 

Letošnji dvoboj, ki se vsako leto odi-
gra v počastitev občinskega praznika, je 
bil že 12. po vrsti. Šahisti so se pomerili 
na desetih deskah in sicer tako, da je 
vsak igralec odigral po dve partiji z vsa-
kim igralcem iz nasprotne ekipe. Dvo-
boj je bil seveda po hitropoteznem si-
stemu. kjer ima vsak igralec 5 minut ča-
sa za razmišljanje. Ekipi sta bili po kva-
liteti zelo izenačeni, zmagali pa so šahi-
sii TGO Gorenje z rezultatom 101:98 in 

t s« tako oddolžili šahistom REK Franc 
t Leskošek-Luka za poraz ob dnevu ru-
] c&srjev, ko so ti na 20 deskah zmagali z 
j rezukatim 11,5:8,5. 

j, X X X 

Štiričlanska ekipa šahovskega društva 
iz Titovega Velenja se je v nedeljo, 9. 
oktobra, udeležila šahovske|a turnirja, 
ki ga vsako leto organizirajo člani 
šahovskega kluba iz Slovenskih Konjic. 
V zekv močni konkurenci je ekipa naše-
ga društva (Goršek, Kristan, Brešar in 
Stropnik) zasedla zelo solidno 5. mesto. 
Z malo več športne sreče, pa bi se celo 
lahko vmešali v boj za prvo mesto. So-
detovalo je 11 ekip iz Koroške in Šta-
jerske regije. 

X X X 

Šahovsko društvo bo organiziralo tur-
nirje za pridobitev tretje in druge 
šahovske kategorije. Zato vabimo vse 
člane društva in tudi ostale ljubitelje ša-
ha. ki bi ždd i napredovati, da se teh 
turnirjev udeležijo. Takšni turnirji so 
najboljša preizkušnja znanja in talenta 
posameznega šahista. Igralni dnevi bo-
ck> vsak torek in četrtek v prostorih 
društva. Igralni tempo pa je dve uri za 
50 potez. 

D. Kristan 

Triglav— Rudar 0:1 

Groba igra 
gostiteljev 

Nogometaši velenjskega Rudarja so v 
7. kolu v slovenski nogometni ligi 
gostovali v Kranju in premagali ekipo 
Triglava z rezultatom 1:0. 

Srečanje je bilo enakovredno, vendar 
zelo ostro. Kar dva velenjska nogometa-
ša sta morala iskati pomoč, tri minute 
pred koncem srečanja pa je moral za-
pustiti igrišče še vratar gostov 
Cvetkovič z zlomljeno nogo. Zmagoviti 
zadetek za Velenjčane je dosegel 
KaligSuo. 

V 8. kolu, v nedeljo, bodo v Ti-
tovem Velenju gostovali igralci 
Primorja. 

Šmartno—Kovinar 
0:5 

Visok poraz 
idi po 

metaši Smartnega je enajsterica mari-
borskega Kovinarja še vedno 
neporažena. Goste iz Smartnega so 
premagali kar z rezultatom 5:0. 

Srečanje med Kovinarjem in 
Šmartnim naj bi bilo derbi 7. kola v slo-
venski nogometni ligi. Vendar Smarčani 
niso pokazali prave borbenosti in tako 
so domači igralci zlahka polnili 
nasprotnikoo mrežo. Kljub velikemu 
številu priložnosti v drugem delu 
srečanja, so igralci Kovinarji dosegli le 
še en zadetek. Smarčani so tako s 7 
točkami na sedmem mestu prvenstvene 
lestvice. Proti Kovinarju so zaigrali: 
Kronovček, Matko, Puc (Bajec), 
BoziCevič ifkopušar), Frangeš, Podvrat-
nik, Kodre, Kokotec (Golob), Hren, 
Prašnik, Osterc 

V nedeljo pa se bodo nogome-
taši iz Smartnega ob Paki na 
domačem igrišču sestali z enaj-
sterico-Maribora. 

pokazali Šoštanjčani več volje za osvo-
jitev obeh točk, so ob koncu zasluženo 
dobili gostje. Pri Soštanjčanih sta se 
najbolj izkazala Mahnič in Puc. 

V 6. kolu se bodo Šoštanjčani srečali z 
rokometaši Lipe. 

Zaradi zasedenosti Rdeče dvorane 
bodo tekmo odigrali v športni dvora« v 
Slovenj Gradcu. Snčanje se bo začeto 
ob 19. uiti. uprava rokometnega kluba 
pa bo organizirala za najzveslejše 
nav ijat e ludi prevoz z avtobusom- Ta bo 
izpred Rdeče dvorane odpeljal ob IS-
uri. 

V nedeljskem srečanju so nastopili: 

Vajdl, Puc 13, Ramšak 1, Medved, 
P o d g o r š e k , P l a s k a n 4 , O c v i r k , C i g o j . 

Lesjak 1, Mahnič 2, Potočnik 6, 
Slatinšek 

Republiško prvenstvo motoristov 

Velenjčani znova uspešni 

Šmartno 
35:13 

Brežice 

Dubovac 
21:27 

Šoštanj 

Pomembna zmaga 
Rokometaši Šoštanja so na gosto-

vanju v Karkivcu osvojili pomembni 
točki. Ekipo Dubovca so premagali z 
rezultatom 27:21. 

V povprečnem srečanju, v katerem so 

Spet 
visoko zmagale 

Rokometašice Smartnega ob Paki so 
ludi v nedeljskem srečanju z ekipo 
Brežic zabeležile visoko zmago in so ta-
ko z 9 točkami na tretjem mestu. 
Rezultat srečanja je bil 35:13-

Domače igralke so začele zdo poletno 
in z dobro igro v obrambi povedle z 
10:0. V nadaljevanju so nekoliko 
popustile, ob koncu pa kljub temu viso-
ko zmagale. Prihodnjo nedeljo 
rokometašice iz Smartnega ob Paki 
gostujejo pri ekipi Drave. 

Za Šmartno so zaigrale: Pusovnik, 
Resnik, Tanjšek 4, Meh 1, Trobina 3, 
Jud 7, Omladič 2, Bole 9, Dobrave 1. 
Golič 9, Jerman. Kuder 

Lisca — Velenje 
26:25 

Za gol slabše 
Druga ekipa rokometašic Velenja je v 

srečanju z ekipo Lisoe ostala praznih 
rok. Rokometašice iz Sevnice so jih pre-
magale le z golom prednosti, rezultat 
26:25. 

Domače igralce so vodile presežni del 
srečanja. Proti koncu tekme so sicer 
Velenjšanke povedle, vendar x domače 
igralke bile ob oncu le za gol boljše. 
Mlade velenjske rokometašice so tako s 
4 točkami na sedmem mestu. 

Za Velenje so zaigrale: Cosič, Zidar 2, 
Pevnik 2, Misaljevič 2, Lešnik, Po-
drzavnik 2, Hrast 3, Kričej 3, Fdle 
5, Smajič, Rednak 6, petek. 

V prihodnjem kolo Vdeajčanke na 
igrišču v športnem p ak a go»tlijo ekipo 
Fužinarja-

V začetku meseca je bila na 
Grobniku pri Reki druga dirka za 
republiško prvenstvo motoristov, 
ki so se je udeležili tudi tekmovalci 
iz Titovega Vdenja. V kategoriji do 
50 kubičnih centimetrov je Roman 
Zbičajnik, tekmovalec (AMTK 
Titovo Velenje), osvojil drugo me-
sto za državnim prvakom Verbičem 
iz Domžal, kar je zanesljivo lep 
uspeh. 

Za gledalce je bila zlasti zanimiva 
dirka prikoličarjev. Kljub temu, da 
se dirka ni štela za republiško 
prvenstvo, so seje udeležili vsi naj-
boljši vozniki iz vse Jugoslavije. 
Takoj po startu je povedel Mirko 
Novak s sovoznikom, člana AMD 
Titovo Velenje, ki sta vodstvo 
obdržala vse do četrtega kroga, ko 
sta ga dohitda in tudi prehitda Vla-
do Goršič in s sovoznikom Jane-
zom Remšetom iz AMTK Titovo 
Velenje. Od takrat naprej sta tek-
movalca nenehno večala prednost 
in zanesljivo tudi zmagala. Tudi si-
cer so bili dirkači iz Velenja zdo 
uspešni, saj sta se na tretje mesto 
uvrstila Jelen, na četrto pa Tomič s 
sovoznikoma. Brata Kreuh pa sta 
morala zaradi okvare na motorju 
odstopiti. 

Kot zanimivost vdja omeniti, da 
so bili na tekmovanje povabljeni 
vsi vozniki težkih motorjev, tako-
imenovanega odprtega tipa. Pripo-
ročljivo bi bilo, da bi se podobnih 
tekmovanj uddežilo čimveč ljubite-

ljev teh jeklenih konjičkov. Svoje 
znanje in sposobnosti naj raje po-
kažejo na ustreznih dirkalnih pro-
gah, ne pa v mestih z vožnjo od se-
maforja do semaforja.  Ljubitelje 
tega zanimivega športa naj opozo-
rimo še na eno zanimivost. Posnet-
ke s tega tekmovanja si namreč 
lahko ogledajo vsak dan v bifeju 
,.Bay" v Titovem Velenju. 

B. Mugerle 

Lovsko 
tekmovanje 
V neddjo. 9. oktobra, je bflo pri ton-

ski koči v Zavodnjah občinsko strelske 
tekmovanje. Tekmovanje je organizira-
la lovska družina ..Vetanja" u Šošta-
nja. 

Tekmovanja so se udeležile vse občim-
ske lovske družine z najmanj t » ekipo. 
Skupno je bikv iz petih družin zastopa-
nih devet ekip. Streljali so na glinaste 
golobe, na srnjaka in na iv iega merja-
sca. Ekipno je zmagala LD Skale, pred 
LD Smrekove« in LD ..Vetamja" iz Šo-
štanja. Med posamezniki pa je prvo 
mesto zasedel Polde Trajner, 2. Božo 
Podpečan 3. pa Janez Bfcrhi 

S tem tekmovanjem so tudi kwa po-
častili občinski praznik občine Vetaje. 

V. Pieterski 

Nogomet 

Na Ljubnem znova 
igrajo 

Ljubno se ponaša z več kot polstolet-
no zgodovino nogometne igre, ki pa je v 
zadnjih letih zaradi sprememb v 
tekmovalnem precej zamrla. Nogomet 
so na Ljubnem sicer tudi v tem času igra-
ti, vendar sam način tekmovanja ni nudil 
pravih športnih užitkov, niti zbujal 
posebnega zanimanja številnih lju-
bitdjev te igre. 

Z začetkom letošnje tekmovalne sezone 
je vendarle krenilo na bolje. 
Medobčinska nogometna zveza Cdje je 
namreč sprejela sklep o priietku 
tekmovanja v medobčinski ligi, ki je 

razddjena na vzhodn."* in zahodno. V 
slednji tekmuje osem ekip. Poleg 
Gradbenika z Ljubnega še Umjar iz 
Šoštanja, Rudar B iz Titovega Velenja. 
Vojnik, Gomibko. Ofemp iz Cdja . 
Vrb je iz Zaka in Sigma z Vranskega. 

Ljubenski nogometaši so b i l * 
prvih kolib dokaj usešni. Najprej so 
doma premagali šoštanjski Usnjar z  2:1» 
nato v Vojniku klonili s 3:4 m doma pre-
magali Vransko s 4:2- V sobotnem 4. 
kolu bi se morali doma pomeriti z 
Nogometaši Gomilskega. Ker za tekmo 
določenih sodnikov ni bilo tta L tubno so 
odigrali le prijatdjsko srečanje, v ka-
terem so domačini zmagati s 5:0. 

V neddjo, 16. oktobra, bo v prostorih 
dkuštva invalidov na Šaleški 16, drugi 
dd prvenstva invalidov občine Velenje v 
šahu. Tekmovanje se bo pričelo ob 9. 

uri. 
A. Hudej 

Mladinci Centra srednjih šol so se tu-
t i letos uddežili delavske šahovske 
olimpiade v Pulju. S svojim nastopom 
so bili zadovoljni. Za CSS so tekmovali: 
A. Novak (3). L. Nikl (3). V. Malenko-
vi£ (4), M. Rose (5), tako so skupaj 
osvojili 15 točk, kar je za 6 več kot lani. 

F. Gorjanjc 

Tenis 

Občinsko 
prvenstvo 

titev občinskega praznika 
je Šaleški teniški klub Titovo 
Velenje organiziral odprto ob-
činsko teniško prvenstvo. Tekmo-
vanje je potekalo na igriščih ob 
Velenjskem jezeru za člane 
posamezno in dvojice ter za članice 
posamezno. V lepem in sončnem 
vremenu je od petka do nedelje 
soddovalo 32 tekmovalcev in tek-
movalk, ki so se udeležili tudi 
kostanjevega piknika. 

Doseženi so bili naslednji rezul-
tati; člani posamezno, četrtfinale: 
Spegel : Bibianko 6:0, 6:4, Erhart: 
Podojsteršek 6:4, 6:1; Mešič : 
Končan 4:6, 6:0, 6:1; Skornšek : 
lednik 6:0. 6:1 

Pol finale: Sneed : Erhart 6:2^ 
6:4; Skornšek : Mešič 6:4, 6:4; za 3. 

o: Mešič : Erhart 6:4. 6:7, 6:4 

Finale: Spegel : Skornšek 6:2, 
6:1, Tolažilna skupin? finale: 
Lipuš : Hleb 6:4, 6:2; Člani dvo-
jke, finale: Skornšek, Mešič : Spe-
gel, Erhart 6:e, 6:4 

Članice posamezno: A. Glavač : 
M. Erhart, 6:2, 6:2; A. Glavač : J. 
Erbart, 6:1, 61; M. Erhart : 
Erhart 6:0. 6:0, A. Glavač : 
Szabo 6:0, 6:4; M. Erhart : 
Szabo 6:7, 6:3, 6:1; N. Szabo 
Erhart 6:1,6:3 

Zmagala je Andreja Glavač, 2. je 
bila Mojca Erhart, 3. Natalija Sza-
bo, 4. pa Janina Erhart. 

J. 
N. 
N. 
J. 
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gorenje iščemo 

Gorenje SOZD prireja od 22. 10. do 5. 
11. 83 v Rdeči dvorani v Titovem Ve-
lenju že tradicionalni hišni sejem '83, 
na katerem bomo del razstave na-
menili drobnemu gospodarstvu. 

Razstavili bomo sestavne dele, ki jih 
danes uvažamo, za katere pa vemo, 
da jih že izdelujemo v Jugoslaviji 
oziroma bi jih lahko izdelovali v 
Jugoslaviji. 

IMa tem področju želimo čimbolj an-
gažirati naše drobno gospodarstvo, 
zato vabimo vse zainteresirane k 
sodelovanju. 

Obiščite nas — ponuja 
ložnost za razširitev 
nega programa. 

vam pri-
proizvod-

gorenje 

Prgišče misli 
Razvalin ljubezni ni nikoli 
mogoč e popraviti — Sullv 
Prudhomme 
Neoviran kulturni razvoj 

naroda je brez svobodnega 
gospodarskega razvoja ne-
mogoč 

— Edvard Kardelj 

Če se kdo razburja zaradi 
človeške neumnosti, tudi sam ni 
pretirano obdarjen z umom. — 
Miroslav Krleža 

Potapljači DPD Jezero končali sezono 
Velenjski potapljači so se od 16. 

do 18. septembra udeležili tradi-
cionalnega ,,Štajerskega prvenstva 
v podvodnem ribolovu", ki je bilo 
tudi tokrat v Nerezinah na Loši-
nju. 

Velenjčani so na tem tekmovanju 
sodelovali z dvema ekipama. Prvo 
sta sestavljala Peter Mramor in 
Matjaž Vehovec, drugo pa Rudi 
Ramšak in Robin Bolič. Tekmova-
nje se je pričelo šele v soboto do-
poldan, ko so se vsi tekmovalci 
vkrcali na barko in se skozi Osor 

KINO  •KINO  •KINO 

FILMSKI SPORED KINA 
VELENJE 

REDNI KINO VELENJE 

Četrtek, 13. 10. ob 17., 19. in21. 
uri 

TRINAJST SINOV RUMENE-
GA ZMAJA — hongkonški. V gl. 
vi.: David Chiang 

Petek, 14. 10. ob 11. uri 
DOLINA SMRTI — ameriški, 

srhljivka. V gl. vi.: Paul le Mat 
Petek, 14. 10. ob 17., 19. in 21. 

uri 
MOJ OČKA NA DOLOČEN 

ČAS — domači, komedija. V gl. 
vi.: Ljubiša Samardžič 

Sobota, 15. 10. ob 17., 19. in 21. 
uri 

DOLINA SMRTI — ameriški, 
srhljivka. V gl. vi.: Paul le Mat 

Nedelja, 16. 10. ob 17. uri 
OTROŠKA MATINEJA — 

MAČEK NA DIVJEM ZAHODU 
— japonski, risanka. 

Nedelja, 16. 10. ob 19. in 21. uri 
DOLINA SMRTI — ameriški, 

srhljivka. V gl. vi.: Paul le Mat 

odpeljali na območje med Belo 
punto in Tankim rtom. Lovili so 
štiri ure v izredno težkih pogojih, 
ker je pihal močan jugo, zraven pa 
je še deževalo. Vremenu primerni 
so bili tudi rezultati, saj je bil ulov 
precej slabši kot prejšnja leta. 
Ekipno so slavili Celjani, pa tudi 
med posamezniki je zmagal član 
celjskega kluba. Zelo dobro se je 
odrezal velenjski potapljač Robin 
Bolič, ki je s pomočjo Rudija 
Ramšaka ustrelil najtežjo ribo — 
ugorja, težkega 1,7 kilograma in s 
tem osvojil Stropehov pokal. 

To tekmovanje je tako kot že 
prejšnja leta organizirala KPD LT 
EMO Celje. 

V soboto in nedeljo pa so se ve-
lenjski potapljači udeležili srečanja 
slovenskih potaplačev v Fiesi, kjer 
so se potopili na najnižjo točko v 
slovenskem primorju in izvedli či-
stilno akcijo na potopu pri piran-
ski Punti. Tako so prispevali svoj 
delež v boju za čistejše morje. 

Konec tega tedna bodo sklenili 
sezono s stažnim potopom v Pulju, 
v organizaciji pobratenega kluba 
CPA iz Pulja. M. V. 

Ponedeljek in torek, 17., 18. 10. 
ob 17., 19. in 21. uri 

ALI JE PROSTOR ZA LJU-
BEZEN — ameriški. V gl. vi.: 
Richard Dreyfuss 

Sreda in četrtek, 19., 20. 10. ob 
17., 19. in 21. uri 

ZGODNJA ZRELOST — 
zahod no-nemški 

FILMSKO GLEDALIŠČE 

Ponedeljek, 17. 10. ob 20. uri 
SREČANJE FABLANA BA-

LINTA Z BOGOM — madžarski. 
Režiser: Zoltan Fabri, Vloge: 
Gabor Konc, Vera V en zel 

KINO DOM KULTURE VE-
LENJE 

Četrtek, 13. 10. ob 20. uri 
MOJ OČKA NA DOLOČEN 

ČAS — domači, komedija. V gl. 
vi.: Ljubiša Samardžič 

KINO ŠOŠTANJ 

Sobota, 15. 10. ob 16. uri 
OTROŠKA MATINEJA — 

MAČEK NA DIVJEM ZAHODU 
— japonski, risanka. 

Sobota, 15. 10. ob 19.30 uri 

OGNJENE KOČIJE — angleški. 
V gl. vi.: Ben Cross 

Nedelja, 16. 10. ob 17.30 in 
19.30 uri 

TRINAJST SINOV RUMENE-
GA ZMAJA — hongkonški. V gl. 
vi.: David Chiang 

Ponedeljek, 17. 10. ob 19.30 uri 
DOLINA SMRTI — ameriški, 

srhljivka. V gl. vi.: Paul le Mat 
Sreda, 19. 10. ob 19.30 uri 
ALI JE PROSTOR ZA LJU-

BEZEN — ameriški. V gl. vi.: 
Richard Dreyfuss 

KINO DOUČ 

Petek, 14. 10. ob 19. uri 
TRINAJST SINOV RUMENE-

GA ZMAJA — hongkonški. V gl. 
vi.: David Chiang 

Torek, 18. 10. ob 19. uri 
DOLINA SMRTI — ameriški, 

srhljivka. V gl. vi.: Paul le Mat 

PREDPRODAJA VSTOPNIC 
ZA PREDSTAVE V DOMU 
KULTURE JE VSAK PONE-
DELJEK IN ČETRTEK OD 10. 
DO 11. URE V BLAGAJNI 
DOMA 

GIP Vegrad - TOZD Gradnja Titovo Velenje 

Do konca leta bodo predali številne objekte 
Vegrad sodi med srednjevetike 

gradbene delovne organizacije v 
Sloveniji. K ljub številnim teža-
vam, s katerimi se srečo jejo v 
zadnjem času gradbene delovne 
organizacije zaradi pomanjkanja 
del, še vedno dosegajo za-
dovoljive rezultate. To je gotovo 
odraz njihovih usmeritev na taja 
tižSča ter razvoja industrijskih 
programov, s katerimi so se dob-
ro uveljavili po vsej domovini. O 
tem smo že pisali. Tokrat pa želi-
mo predstaviti največjo temeljno 
organizacijo Vegrada — tozd 
Gradnjo Velenje. 

Tozd Gradnja je najvtf ji tczd 
Vegrada, ustanov8i pa so ga 
predvsem za pokrivanje gradenj 
na velenjskem območja. V občni 
Velenje gradijo predvsem sta-
novanja. Glede na to, da so vla-
ganja v stanovanjsko gradnjo vse 
manjSa, je tudi dela vse manj, 
zato iščejo dela po vsej Sloveniji 
pa tudi Jugoslaviji. Na 
velenjskem področja so letos 
razporedili le 4G odstotkov svojih 
zmogljivosti, ostale pa so osmerili 
na gradb&a v Celja, Vojvodini, 
Bečeju, Bihaču, Banja Inki, 
Bosanski Krupi, Sunji in Žalen. 

Že več kot deset let pa uspešno 

nastopajo ludi na tujih trzščih. 
Trenutno izvajajo gradnje v obeh 
Neirčijah, Iraku in Egiptu. V 
tnjiui dela trenutno 245 njihovih 
debvcev, kar jc kar za 30 od-
stotkov več kot so načrtovali. Na 
tujih trzščib so se izkazali kot do-
bri in uspešni delavci m gotovo 
jim je ravno to omogočilo, da so 
tam še vedno prisotni, saj je 
konkurenca v tujini še mnogo 
vitja kot doma. 

T.tko široko področje dela 
zahteva posebno stopajo orga-
niziranosti. Njihova gradbSča 
morajo biti dobro opremljena in 
so že prave tovarnice. Le tako 
lahko konknrirajo velikim 
gradbenim firmam. Konkurenca 
je v zadnjem času. ko so investi-
cijska vlaganja zaradi težkega 
gospodarskega položaja močno 
omejena, izredno velika in delo 
pridobi le tista gradbena delovna 
organizacija, ki je sposobna 
sprejeli izredno nizke cene, ki so 
komajda še akomtriaJrvne. 

Omeniti vetja tudi, da je grad-
nja izve* občine Velenje za tozd 
Gradnja tudi precej dražja, saj 
morajo zagotoviti delavcem vsaj 
najosnovne£e pogoje za ži-
vljenje. Na terena delajo delavci 

V Titovem Velenju: 
fazi izgradnje stanovanjski Mok A3 

jev zakljrfni 

pod težjimi pogoji, delajo po ves 
dan, tudi sobote in nedelje. V 
zvezi s tem se srečujejo s pre-
cejšnjimi težavami, saj tudi te-
renskim delavcem ne morejo 
izplačevati več kot 30 nadur na 
mesec. Delo na terenu Je otežko-

čeno tudi zaradi omejitve goriv. 

dede na to, da dela tozd Gradnja 
Velenje v letošnjem letu več na 
termu kot v preteklih letih so 
poftebe po gorivn narastle, po 
zakonu o omejevanju goriv, pa bi 
morali porabo zmanjšati. Zaradi 
tega prihaja do zastojev pri grad-
nji. Tako na primer pred nedav-
nim zaradi pomanjkanja goriva 
kar deset dni niso mogli delati na 
gradbSču v Bihaču. 

Še veliko je težav, s katerimi se 
srečujejo v tozdu Gradnja Ve-
lenje, pa vendar še vedno dosega-
jo sorazmerno dobre poslovne 
rezultate. Obseg proizvodnje so v 
primerjavi s planom v letošnjem 
letu presegli za 28 odstotkov, 
ustvarili pa so tudi za 32 od-
stotkov več skladov kot so 
načrtovali. Vsi sektorji razen 
DOM 101 so poslovali pozitivno 
in presegli plan proizvodnje ter 
načilovane sklade. Prepričani so, 
da bodo rezultati podobni tudi ob 

koncu leta. Če primerjajo re-
zultate s podobnimi temeljnimi 
organizacijami združenega dela 
po Slovenij i , so ti nadpovprečn i . 

To pa pomeni, da se z velikimi 
težavami srečujejo prav vsi 
gradbeni tozdi v Sloveniji. 

V srednjeročnem programu so 
si delavci tozda Gradnje zastavili 
nekaj investicijskih vlaganj. Ne-
kaj nalog so že uresničili. Tako so 
predstavili železokrivnico, zgra-
dili pa so tudi že centralno skla-
dišče v Šoštanju. V teku so pri-
prave za ras iritev mizarstva v 
Svštanju, v programu pa imajo še 
nadzidavo samskega doma v 
Titovem Velenju. Posodobiti pa 
nameravajo tudi stanovanjsko 
gradnjo, ki jo izvajajo po že ne-
koliko zastarelem sistemu 
Outinourd opažev. 

V Titovem Velenju je temeljna 
organizacija Gradnja Velenje 
predala investitorjem 294 sta-
novanj, do konca leta pa jih bodo 
še 118 (objekt A 1). S tem bo v 
občini Velenje letos plan Sta-
novanjske gradnje uresnf en. Žal 
pa v Titovem Velenju še niso 
pričeli graditi novih stanovanj 

Gradijo tudi za REK 

(razen 22 stanovanjskega stolpiča 
ob Kidrčevi cesti); tako v pri-
hodnjem Iclu ne bomo imeli novo 
vseljivih stanovanj. 

V tozdu Gradnja menijo, da 
imamo precej težav pri sta-
novanjski gradnji tudi zato, ker 
ni mogoč a gradnja za trg in lahko 
prič no gradili šele, ko ima inve-
stitor v celoti zagotovljena sred-
stva. Poenostaviti pa bi bilo 
potrebno tudi postopke za pri-
dobitev gradbenih dovoljenj, saj 
so potrebovali kar štiri mesece 
predno so lahko pričeli z gradnjo 
stanovanjskega bloka ob 
Kidričevi cesti. 

V' tem času v tozdu Gradnja 
Velenje že pripravljajo načrte za 
prihodnje leto. Za približno 30 
odstotkov zmogljivosti bodo 
prenesli del iz letošnjega leta, za 
40 odstotkov sklepajo pogodbe, 
nekaj del pa bodo morali še 
pridobiti, vendar že sedaj kaže, 
da bodo imeli tudi v letu 1984 do-
volj dela. 

Še v letošnjem letu naj bi 
pričeli graditi prva dva sta-
novanjska objekta v soseski Šalek 
III, obnovili bodo zimski bazen. 

v Žalcu bodo gradili 108 sta-
novanj, v Luki Koper pa se do-
govarjajo za gradnjo računskega 
centra. 

Veliko dela pa imajo v teh 
dneh, saj morajo še letos predati 
investitorjem številne objekte. 

Zdravilišče TopoEica mora biti 
gotovo do 15. novembra, stano-
vanjski blok A 1 do 15. decem-
bra, kotlarna v Žalcu do 15. 
oktobra, hlevi za Ero do 15. 
oktobra. Ventilacijska postaja 
REK do 1. novembra, upravna 
stavba v Banja Luki do konca 
leta. do konca novembra pa m<jra 
»iti vse pripravljeno tudi za 
montažo opreme v Bihaču. 

Dela je torej res veliko, povsod 
pa dela potekajo po predvidenem 
nač rtu, tako da bodo predvidene 
roke lahko dosegli. 

ZdraviUtte topolšica je največji objekt, Id ga gradijo na velenjskem 
podrejo. So tudi soinvestitor tega objekta. 



KOLEDAR 
Četrtek, 13. oktobra — Edvard 
Petek, 14. oktobra — Nedeljko 
Sobota, 15. oktobra — Terezija 
Nedelja, 16. oktobra — Hedvika 
Ponedeljek, 17. oktobra — Ignac 
Torek, 18. oktobra — Luka 
Sreda, 19. oktobra — Etbin 

MALI  OGLAS! 
UGODNO PRODAM Fiat — 

750, otroški športni voziček, po-
steljico in nov kombiniran štedil-
nik. Kličite po telefonu 831-660. 
Naslov v uredništvu. 
PRODAM BREZHIBEN barvni 
TV Gorenje. Partizanska 68 (Pe-
sje) ali po telefonii 852-087, popol-
dne. 

UGODNO PRODAM hišo z 
8.200 kv. m zemlje, vinograd 
(brajde). Ivan Ušen, Lokovica 124, 
Šoštanj. 

UGODNO PRODAM prikolico 
ADRIA — 305, z večjim predpro-
storom, garažirano. Kličite po 
telefonu 852-946. 

PRODAM Camp prikolico 
Adria 305, za 4 osebe z baldahi-
nom in hladilnikom. Vse še zelo 
malo rabljeno, po ugodni ceni. 
Telefon 852-742. 

PRODAM SIMCO 1100 LS, let-
nik 1976 in tri leta starega nem-
škega ovčarja z rodovnikom. 
Dušan Sopolšek, 852-511. 

PRODAM MOTORNO ZAGO 
STIL — 51. Franc Miklavžina, 
Ravne 159, Šoštanj. 

VRTNO HIŠICO OB JEZERU 
PRODAM. Šaban Zahirovič., 
Aškerčeva 14, Titovo Velenje. 
Informacije vsak dan po 15. uri. 

PEČ ZA CENTRALNO i 
OGREVANJE, malo rabljeno 
ugodno prodam. Telefon 852-098. 

PRODAM ZIDAN VIKEND 
6X6 m, na Paškem Kozjaku. Ivan 
Krnc, Tomšičeva 22, Titovo Vele-
nje. 

KUPIM KUHINJSKE ELE-
MENTE, viseče 4 m in stoječe 2 
m. Angela Plešnik, 3. julija 3a, Ti-
tovo Velenje (V Pesju). 

PRODAM PRAŠIČA težkega 
130 kg. Franc Medved, Ravne 95, 
Šoštanj. 

NEMŠKE OVČARJE, mladiče z 
rodovnikom, odličnih staršev, pro-
dam. Purnat, Gornji Grad 179, 
telefon 063-842-109. 

PRODAM SEDEŽNO GARNI-
TURO, kavč, dva fotelja. Šaleška 
2, Titovo Velenje, Čeplak, telefon 
851-134. ' 

PRODAM ZASTAVO 101 L 
letnik 1977, (december) prevoženih 
44.000 km telefon 851-420, zvečer. 

DEŽURSTVA 
DEŽURNI ZDRAVNIKI V 
ZDRAVSTVENEM DOMU TI-
TOVO VELENJE 

13. 10. 1983 nočni dr. Zičkar, 
dnevni dr. Lešnikova 

14. 10. 1983 nočni dr. Zupančič, 
dnevni dr. Glušičeva 

15. 10. 1983 glavni dr. Markovič, 
notranji dr. Lešnikova 

16. 10. 1983 glavni dr. Markovič, 
notranji dr. Lešnikova 

17. 10. 1983 nočni dr. Pustovrh, 
dnevni dr. Grošelj 

DEŽURNI ZDRAVNIKI V 
ZDRAVSTVENEM DOMU ŠO 
STANJ: 

13. 10. dr. Pirtovšek 
14. 10. dr. Menih 
15. in 16. 10. 1983 dr. Menih 

DEŽURNI ZOBOZDRAVNIK V 
TITOVEM VELENJU: 

15., 16. 10. 1983 dr. Romana Lah, 
Kidričeva 17, Titovo Velenje. 

DEŽURNI VETERINAR — VE-
TERINARSKE POSTAJE 
ŠOŠTANJ: 

15., 16. 10. 1983 BLATNIK 
FRANC, Prešernova 22 Titovo 
Velenje, telefon 852-253. 

UMRLI SO: 

KOROŠEC ALOJZ, upokojenec, 
Loke št. 34, Trbovlje star 82 let 

ŽAGAR IVAN, upokojenec, Se-
šče št. 32, Prebold, star 85 let 

STARE MARIJA, druž. upok., 
Dol pri Gornjem gradu, stara 85 
let 

STROPNIK FRANČIŠKA, kme-
tovalka, Topolšica št. 189, stara 77 
let 

SLEMENIK PAVLINA, druž. 
upok., Titovo Velenje, stara 82 let 

PLAZAR JANEZ, kmet, Budna 
vas št. 1, star 79 let 

TREPELJ FELIKS, upokojenec, 
Prešernov trg 1, Šoštanj, star 84 
let. 

Občinska organizacija Rdečega križa Velenje 

vljudno  vabi 

delovne ljudi in občane na krvodajalsko akcijo. Ta 
bo 13., 14. in 15. oktobra, 1983 od 7. do 14. ure v 
prostorih Družebe prehrane REK-a v TITOVEM 

VELENJU. 

Z A H V A L A 

ob boleči izgubi mame 

Frančiške Naroločnik 
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, ki so nam izrazili sožalje in darovali cvetje. 

Posebej se zahvaljujemo dr. Kralju, pevcem, duhovniku iz Šoštanja za opravljen obred in govorniku za 
izrečene besede. 

Žalujoči: hčerka Nada, vnukinja Vlasta. 

1 B 5 t e r m o e l e k t r a r n e  š o š t a n j 

T e r m o e l e k t r a r n e  Š o š t a n j 
DS DSSS o b j a v l j a r a z p i s 

za dela in naloge 

1. VODJA SLUŽBE VARSTVA PRI DELU 

2. ORGANIZATOR - ANALITIK 

Pod naslednjimi pogoji: 

Pod točko 1.: 
— visoka ali višja izobrazba tehnične ali varnostne smeri 
— 5 let delovnih izkušenj 

— strokovni izpit o varstvu pri delu po 17. členu 

Pod točko 2.: 
— visoka izobrazba ekonomske smeri 
— 3 leta delovnih izkušenj 
Delovno razmerje bomo Sklenili za nedoločen čas s polnim 
delovnim časom. Pisne prijave z ustrezno dokumentacijo poš-
ljite v 15 dneh na naslov: D.O Termoelektrarne Šoštanj, 
Kadrovska služba, Ivo Lola Ribarja 18, 63325 Šoštanj. 

Sporočamo žalostno vest, da je v 77. letu umrla naša draga mama 

Frančiške Stropnik 
Sičnikova mama 

Žalujoči: sinovi in hčerke z družinami, ostalo sorodstvo ter sosedje. 

EKO ELEKTROKOVINARSKA 
OPREMA n.sol. o. 
Titovo Veienje C e l j s k a 9/b,c 

Po sklepu DS DSSS DO Elektrokovinarska oprema z dne 
29. 9. 1983 razpisujemo prosta dela in naloge s posebnimi 
pooblastili in odgovornostmi: 

— VODJA SEKTORJA EKONOMIKE IN FINANC V DSSS 

Pogoji za sprejem in imenovanje: 
— visoka izobrazba ekonomske smeri, oziroma z delom pri-

dobljene delovne zmožnosti 
— tri leta delovnih izkušenj na odgovornih delih in nalogah 
— družbeno-politična aktivnost 
— mandat traja 4 leta. 

Prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev naslovite na kadrov-
sko-socialno službo EKO Titovo Velenje, Prežihova 1, z 
oznako ,,za razpisno komisijo DSSS" v roku 15 dni od dneva 
objave razpisa. 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi drage mame in babice 

Pavle Slemenik 
rojene SEP 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in znancem, ki ste jo pospremili na zadnji poti, 
j i darovali cvetje in nam izrekli sožalje. 

Zahvaljujemo se tudi dr. Hribarjevi, medicinski sestri ANI Bizjak, zdravnikom, sestram in stre-
žnemu osebju internega oddelka bolnišnice Topolšica, govorniku, pevcem ter duhovniku za opravljen 

obred. 

Žalujoči hčerki Jožica in Ivanka z družinama. 

Rudnik lignita Velenje 
n. sol. o., Titovo Velenje 

Rudarsko elektroenergetski 
kombinat Titovo Velenje 
DO Rudnik lignita Velenje 
Kadrovska služba 

Komisija za delovna razmerja pri DS TOZD Jamska 
Mehanizacija 

O B J A V L J A 
dela in naloge 

I. VODENJE ODDELKA - zunaj (1 izvajalec) 
POGOJI: 
— srednja izobrazba strojne smeri 
— 5 let delovnih izkušenj pri vodenju skupine in pripravi dela 
— poznavanje poslovanja na področju vzdrževanja 

II. OPERATIVNI TEHNOLOG REMONTA 
POGOJI: 
— višja ali srednja izobrazba strojne smeri 
— 3 ali 5 let delovnih izkušenj v pripravi dela in vzdrževanju 
— poznavanje poslovanja s področja vzdrževanja 

Kandidati naj vložijo pisne prijave z ustrezno dokumentacijo 
v roku 8 dni od dneva objave na naslov: Kadrovska služba 
DO RLV, Prešernova 10, Titovo Velenje. 
Prijavljene kandidate bomo pismeno obvestili v roku 15 dni 
DO opravljeni izbiri. 
v v ' SREČNO! 

ZAHVALA 

ob boleči izgubi dragega moža, očeta, starega očeta in brata 

Franca Culka 
upokojeni rudar 

se iskreno zahvaljujemo sosedom, prijateljem, znancem in sorodnikom za pomoč in izrečeno sožalje 
ter darovano cvetje. 

Posebno zahvalo izrekamo dr. Popovičevi, dr. Polesu in glavni medicinski sestri Meti Gorogranc ter 
ostalemu strežnemu osebju bolnišnice Topolšica. Enaka zahvala velja zdravstvenemu osebju Zdrav-

stvenega doma Velenje. 
Hvala Rudarski godbi za odigrane žalostinke, govornikoma za izrečene besede ter duhovniku za 

opravljen obred. 

Iskrena hvala DO RLV-tozd Jama Preloge, DO ESO, DU, in sodelavcem. 

Žalujoči: žena Anica, hčerka Jožica, sinova Franc in Martin z družinami ter ostalo sorodstvo. 

ZAHVALA 
v 

Nenadoma in mnogo prerano je v 30. letu starosti za vedno odšel 
dragi brat in stric 

Vlado Ocepek 
iz Cirkovc 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, sodelavcem in sosedom, ki so nam v 
najtežjih trenutkih izrekli sožalje, darovali vence in cvetje ter ga v'tako velikem številu pospremili na 

njegovi prerani zadnji poti. 

Posebej se zahvaljujemo rudarski godbi in pevcem za odpete žalostinke, častni straži, ter govorni-
koma Andreju Vacovniku in Alojzu Kosu za poslovilne besede, še posebej se zahvaljujemo Karlu 

Koželju za vso pomoč. 

Zahvaljujemo se delovnima organizacijama RLV-tozd Izobraževanje in GIP Vegrad-gradbišče Go-
renje ter duhovniku za opravljen obred. 

Žalujoči brat Edo z družino in vsi, ki so ga imeli radi. 



Dopisujte  v  Naš  čas 

Vrsta uspehov Velenjčanov 
Tudi skakalni klub iz Titovega Velenja 

se je vključil v praznovanje občinskega 
praznika. Prejšnji petek so organizirali 
meddruštveno tekmovanje v smučarskih 
skokih na plastiki. Udeležilo se ga je 45 
tekmovalcev. 

Rezultati, med člani je zmagal Milan 
Čepelnik pred Slavkom Skoflekom in 
Jakobom Lahovnikom, vsi iz skakalne-
ga kluba Titovo Velenje. Pri starejših 
mladincih je 1. mesto zasedel Marko 
Orešnik iz SSK Ljubno, 2. je bil Goran 
Rihtar, prav tako iz SSK Ljubno, 3. pa 
Peter Pungartnik iz TVD Partizan Mi-
slinje. Med mlajšimi mladinci je zmagal 
Joško Kopušar. SSK Liubno, 3. mesto 
pa je osvojil domačin Matjaž Mihelič. 
Pri starejših pionirjih je zmagal Boris 
Pušnik iz SSK Titovo Velenje, 2. je bil 
Andrej Kotnik, TVD Partizan Mislinje, 
3. pa Marko Centrih, SSK Ljubno. Pri 
mlajših pionirjih so prva tri mesta zase-
dli domačini: Goran Pogorelčnik, 2. 
Gregor Dolar in 3. Boris Trs. Pri starej-
ših cicibanih, ki so tekmovali na 18-
meirski skakalnici pa je zmagal Viktor 

Čepelnik, SSK T. Velenje, 2. mesto je 
osvojil Miha Marolt, SSK Ljubno, 3. pa 
Boštjan Kopušar, SSK Ljubno. In še 
mlajši pionirji: 1. Branko Kanduti, SSK 
T. Velenje, 2. Boštjan Rednjak, SSK T. 
Velenje in 3. Janez Turnšek, SSK Toper 
Celje. 

Skupni zmagovalec je postal Boris 
Pušnik z 222 točkami. Na regijskem 
prvenstvu je bil med starejšimi pionirji 
1. Boris Pušnik, med mlajšimi pionirji 
pa Goran Pogorelčnik. 

velenjski tekmovalci pa so se odlično 
odrezali tudi na tekmovanju ,,Mostec 
83" v Ljubljani. Med mlajšimi cicibani 
na 10-metrski skakalnici je bil 1. B. 
Rednjak, 2. B. Kanduti. Med starejšimi 
pionirji na 22-metrski skakalnici je bil 
1. V. Čepelnik, pri mlajših pionirjih je 
zmagal G. Pogorelčnik, 12. mesto pa je 
zasedel G . Dolar. Starejši pionirji, ska-
kali so na 38-metrski skakalnici in se 
uvrstili takole: 4. B. Pušnik, 15. G . Do-
lar, 20. G. Pogorelčnik, Pri mlajših 
mladincih pa je 2. mesto zasedel 1. Go-
lob, 5. paje bil M. Mihelič. 

Kegljanje 

Šoštanjčani znova uspešni 
Potem, ko so kegljači Šoštanja v 15. 

kolu v derbiju premagali vodečo ekipo 
Tekstilne iz Prebolda, so tudi v 17. kolu 
prve regijske kegljaške lige zmagali. V 
tem kolu so se pomerili z zadnje uvršče-
nim Šentjurjem. Domači kegljači so po-
drli 5102 kegljev, gostje iz Šentjurja pa 
5013 kegljev. Ekipa Šoštanja je nastopi-
la v postavi: Križovnik 879, S. Fidej 
870, Sotler 870, Glavič 839, L. Fidej 
826 in Jovanovič 818. Pri gostih se je 
izkazal Pišek z 887 podrtimi keglji. 

V 18. kolu kegljači Šoštanja gostujejo 
v Slovenskih Konjicah pri ekipi Konusa. 
Med tednom pa bodo odigrali tudi zao-
stalo srečanje 16. kola. V hali Golovec v 

Celju se bodo pomerili z istoimensko 
ekipo. 

L. Fidej 

Zaporedni zmagi 
V jesenskem delu tekmovanja v prvi 

regijski kegljaški ligi so tekmovalci ke-
gljaškega kluba ZKZ Mozirje zabeležili 
dve zaporedni zmagi na domačem 
kegljišču. Najprej so v 16. kolu prema-
gali moštvo Konusa iz Slovenskih Ko-
njic z rezultatom 4.987:4.890, v 17. 
kolu pa z enako razliko še Dobrno. 
Rezultat je bil 5.065:4.968. 

Nove točke 
15. kolo v 1. regijski kegljaški 

ligi je prineslo kegljačem iz 
Šoštanja nov par točk. Na keglji-
šču v Šoštanju so po dokaj slabi 
igri premagali borbene goste iz 
Prebolda. Domačini so podrli 4998 
kegljev, igralci Tekstilne pa 4983 
kegljev. Za ekipo iz Šoštanja so 
nastopali Leopold Fidej 876, 
Glavič 849, Jovanovič 836, Stane 
Fidej 826, Tamše 812 in Križovnik 
799 podrtih kegljev. Pri gostih se 
je izkazal Golovšak z 880 podrtimi 
keglji. V 16. kolu ekipa Šoštanja 
gostuje v Celju proti istoimenski 
ekipi. 

X X X 
Na kegljišču v hali Golovec v 

Celju se je končalo regijsko tek-
movanje posameznikov. Kot smo 
že poročali, se je v tretje kolo 
uvrstilo kar pet tekmovalcev iz 

Šoštanja, V tem kolu sta izpadla 
Leopold Fidej in Franc Tamše. 
Ostali trije so se borili v finalu in 
dosegli dobre rezultate. Stane 
Fidej 12, Križovnik 13, medtem ko 
je Jovanovič po prvem dnevu 
odstopil .Prvih šest tekmovalcev se 
bo udeležilo finala republiškega 
tekmovanja, ki bo prav tako na 
kegljišču Golovec v Celju. 

X X X 

Preteklo soboto in nedeljo je bilo 
izbirno tekmovanje v borbenih igrah. 
Nastopilo je 12 ekip. Tekmovalci 
Šoštanja so nastopili oslabljeni in kljub 
temu zasedli 5. mesto. Prvi dve ekipi se 
bosta udeležili republiškega tekmovanja 
za pokal maršala Tita. Za ekipo Šošta-
nja so tekmovali: Tamše, Slapničar, 
Jovanovič, Glavič, Križovnik, Satler, L. 
Fidej, Videtič, Sevčnikar in Ognjenovič, 
Podrli so 1312 kegljev. 

Trikratno gostovanje, dvakrat letos in enkrat lani, ljublianske Olimpije v 
Rdeči dvorani v Titovem Velenju je pokazalo, da si ljubitelji Športa želijo 
in morda ceio potrebujejo vrhunsko igro. Ob vsakokratnem gostovanju 
ljubljanskih košarkarjev se jih je zbralo v Rdeči dvorani najmanj 2000. 
Žal, tretje gostovanje Olimpije v Titovem Velenju za ljubljanske 
kcš arkarje ni bilo uspešno. V prvi tekmi jubilejnega 40. košarkaškega 
državnega prvenstva, so jih premagali odIKni košarkarji Šibenke, 
nesojeni lanski državni prvaki. Olimpijini igralci so na trenutke zaigrali 
zelo slabo, v zadnjih minutah, ko se jim je nasmihala zmaga, pa st^jiin 
to ,,preprečila" neizkušena sodnika s slabim sojenjem, (sv) 

V ponedeljek na velenjski tržnici 

0hr te cene! 
Ta ponedeljek je bila velenjska 

tržnica zelo dobro založena, zato 
je bil pogled na polne stojnice pra-
vi užitek. Manj pa je bil vesel po-
gled na cene. 

Ker se nam je zdelo, da je na 
tržnici vse precej drago, smo 
pogledali tudi cene v Erini Pre-
skrbovalniei na Cankarjevi in ni-
smo se zmotili. 

Pa preglejmo najprej zelenjavo. 
Krompir prodajajo na trgu kar po 
30 dinarjev za kilogram, zato dvo-
mimo, da ga prodajo veliko, saj je 
v trgovini kar za 12 dinarjev cenej-
ši. Čebulo lahko kupite na trgu po 
40 do 60 dinarjev, v trgovini po 
45, paprika je po 50 (in kar je za 
trg precej zanimivo, zelo lepa) in 
po 70 ter 73 dinarjev, v trgovini 
jo prodajajo po 70 dinarjev, para-
dižnik prodajajo od 50 do (celo) 80 
dinarjev, v trgovini po 62, kumare 
so po 60 in 80 dinarjev, zelje po 
30, tudi ta je v trgovini cenejši, so-
lato po 80 in 100 dinarjev, v trgo-

vini po 70. Kilogram korenja velja 
na trgu 100 dinarjev, v trgovini pa 
je za več kot polovico cenejši! Le 
45 dinarjev je potrebno odšteti za 
kilogram. Na trgu so prodajali tu-
di melancane po 60 dinarjev in 
cvetačo po 75 dinarjev (ovelo in 
zelo slabo). 

In še sadje. Tudi to je v trgovini 
cenejše, čeprav je reŠT da pa je 
izbira na trgu večja. Cene v okle-
paju veljajo za trgovino. Hruške 
prodajajo po 50 in 60' (45) dinarjev 
za kilogram, jabolka po 40, 50 in 
celo 59 dinarjev (35), pomaranče 
po 96 dinarjev, grozdje pa dobite 
že za 40 dinarjev, vendar je precej 
slabo, za boljše pa boste morali 
odšteti 60 dinarjev. V trgovini je 
enotna cena 45 dinarjev za kilo-
gram. 

Najcenejša je bila, kljub še vedno 
visokim cenam, stojnica PIK Vin-
kovci. Vseeno pa, predno se odlo-
čite za nakup, poglejte tudi cene v 
trgovini. Vsak prihranjen dinar je 
dobrodošel. 

Takole pa so merile moči tekmovalke Levega brega 

Na vsakem srečanju je organizator presenetil z novo igro. Tale 
košarkaška je zahtevala precej spretnosti 

Veliko prahu, pa tudi nekaj padcev 

Šaleška dolina 

»Iščemo 
najboljšo KS" 

Mnogi ljubitelji motokrosa so nedeljo 
popoldne na Trebališkem resnično 
preživeli zelo zanimivo ob spremlianju 
voženj naših drznin motoicrosistov. Kar 
40 iz 14 klubov se jih je zbralo na tej, 
sedaj že vsepovsod znani, motokros 
progi. Med njimi je bilo tudi pet 
Velenjčanov, in sicer Srečko Založnik, 
Ivan Rakun, Aleš Benda, Igor Švigolj in 
Dane Stepišnik. Seveda je bil največ 
pozornosti deležen Drago Predan, naš 
najboljši motokros tekmovalec. Doslej 
je že osemkrat osvojil državni naslov, v 
svoji vitrini ima že dve zlati čeladi. To 
čelado prejme tekmovalec za tri državne 
naslove, torej se Predanu nasmiha še 
tretja. Očitno pa v nedeljo ni imel 
svojega dne, saj je moral ves čas vožnje 
gledati v hrbet prav tako odličnemu 
klubskemu tovarišu Marjanu Zdovcu 
(oba sta iz Orehove vasi), katerega je 
njegov železni konjiček na dveh kolesih 
najbolj uboga) na trdi in prašni progi. 
Zdovc je prepričljivo zmagal v obeh 
vožnjah in zasluženo osvojil nagrado 
Titovega Velenja. Drugi je bil Predan, 
tretji pa Vesenjak iz Kopra. 

Med velenjskimi motokrosisti je bil 
najboljši Aleš Benda, ki je osvojil 24. 
mesto. Na 28. mesto se je uvrstil Ivan 
Rakun, Srečko Založnik je bil 29., 
Velenjčan Igor Svigolj pa 30. 

Nedeljska tekma za nagrado Titovega 
Velenja je bila že 17. od kar so člani 
Avto-moto društva Šaleška dolina 
uredili to lepo športno središče na 
Trebelniškem. Tudi v nedeljo so se 
izkazali z dobro organizacijo, 
pokrovitelj tekmovanja pa je bil ob-
činski izvršni svet. 

V -nedeljo je bilo v Rdeči dvo-
rani v Titovem Velenju 6. športno 
rekreativno srečanje pod geslom 
,,Iščemo najboljše krajevno skup-
nost v športni rekreaciji" v občini 
Velenje v tem letu. Ker je bilo to 
zadnje srečanje, sta organizatorja 
Zveza telesnokulturnih organizacij 
občine in krajevna skupnost Cen-
ter levi breg, pripravila tudi pester 
kulturni program za uvod v to 
prireditev. V njem so sodelovali 
Rudarska godba, malčki iz vrtca 
Najdihojca, folklorna skupina 
Koleda in pevski zbor osnovne šole 
Gustava Siliha. 

Tekmovalci iz krajevne skup-
nosti Skale—Hrastovec so po-
novno dokazali, da je pri njih 
športno rekreativna dejavnost zelo 
razgibana, saj so bili znova naj-
boljši. Vrstni red ostalih ekip pa je 
bil naslednji: drugi Pesje, tretji KS 
Gaberke, četrti Levi breg in peti 
Šoštanj. Ob koncu seje Rudi Baje, 
podpredsednik TVD Partizan 
Slovenije in predsednik komisije za 
izbor najboljše krajevne skupnosti 
v športni rekreaciji, vsem zahvalil 
za udeležbo na letošnjih šestih 
srečanjih. 


